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IMPORTANT
Aquest setmanari no accepta com a seues les 
opinions expressades pels col·laboradors, que 
tenen l’exclusiva responsabilitat del text publicat 
amb la seua firma, ni es fa responsable de 
l’autenticitat de la publicitat. Vinaròs agraeix totes 
les col·laboracions, però adverteix que els originals 
a les diferents seccions no podran sobrepassar les 
25 línies de lletra Times New Roman (cp.12), 
excepte en el cas de partits polítics amb 
representació municipal que tenen assignat 
un espai fixe. En l’original, hi haurà de constar 
la firma i figurar el nom, cognoms, domicili, 
telèfon, fotocòpia del DNI de l’autor, o bé, en 
el cas d’entitats, del representant responsable. 
No s’admetran pseudònims. La direcció no es 
compromet a publicar les col·laboracions que 
arriben després del dimarts a les 13 hores.
Per correu electrònic:  
diariet@vinaros.org, usb, cd, i, en última 
instància, en paper. 
Els escr i ts que requerisquen resposta sols 
s ’admetrà un torn de rèpl ica.

c/ Socorro,1 - VINARÒS 
Pío XII - BENICARLÓ

agenda 

cultural

agenda cultural
Fins al 30 de març,
Biblioteca Municipal
EXPOSICIÓ FOTOGRÀFICA “NO + PRINCESES” 
Organitza: Regidoria d'Educació i Fundació Isonomia.

Fins al 30 de març
AUDITORI MUNICIPAL
De dimarts a diumenge, de 18 a 21 hores, EXPOSICIÓ DE 
SETMANA SANTA
Organitza: Cofraria de Setmana Santa

Dimarts 2 d'abril, celebració del Dia Internacional del 
Llibre infantil i Juvenil
PLAÇA PARROQUIAL
11 H. Inauguració de la II Mostra del Llibre Infantil i Juvenil 
en la que participaran les llibreries: Lisboa, Obreda, Els 
Diaris, Llapis i paper i Editorial Javisa23.
11.15 h. TALLERS per a xiquets/tes on se'ls ensenyarà a fer 
paper.
11.30 h. TALLER per a xiquets/tes de PINTACARES
Organitza: Regidoria d'Educació

Dijous 4 d'abril
AUDITORI MUNICIPAL
20 H. Inauguració de l'Exposició DIVERS DISPERS que 
romandrà oberta fins al 21 d'abril.
Organitza: Regidoria de Cultura

Dissabte 6 d'abril
BIBLIOTECA MUNICIPAL
11 hores, TALLERS per a xiquets sobre la salud. A les 11 
hores se farà el taller “la pirámide alimentaria” i a les 12 
hores el taller “tabac”. Poden assistir xiquets/es de 6 a 12 
anys.
Organitza: Regidoria d'educació

Dissabte 6 d'abril
Durant el matí activitats a la Carpa de l'Avinguda de 
l'Atlàntic per a xiquets/es
Durant la vesprada, a partir de les 17 hores, al Passeig 
Colom, UMFLABLES i PROJECTE IGUALTAT EN RUTA, 
activitats per a xiquets/es.

AUDITORI MUNICIPAL
19 H. FESTA DE L'ESPORT 
Organitza: Consell Municipal d'Esports
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ACTUALITAT

El alcalde de Vinaròs, Juan Bautista Juan, ha pre-
sentado el Plan Especial de la ermita y su entorno, 
que se llevó a aprobación en el pleno ordinario 
del pasado miércoles y del que ya se ha dado 
cuenta en la pasada Comisión de Infraestructuras. 
El motivo fundamental del Plan es preservar el va-
lor paisajístico y patrimonial de todo el entorno 
de la ermita, que a lo largo de los años, debido a 
la construcción de nuevas edificaciones y del tra-
tamiento de las parcelas ha estado lejos de adap-
tarse a las características naturales del entorno, 
transformándolo y destruyendo la morfología de 
la montaña. Otro de los factores que han influido 
en este cambio de paisaje han sido las transfor-
maciones de cultivos de cítricos. Los objetivos del 
Plan, como detalló Juan, son preservar la diversi-

dad biológica y asegurar los principales procesos 
ecológicos de la zona, proteger la cubierta vege-
tal contrarrestando el proceso de erosión del sue-
lo y fomentar el uso recreativo y lúdico de los es-
pacios forestales, además de establecer medidas 
de protección de los yacimientos arqueológicos 
existentes y regular la construcción de edificacio-
nes en suelo urbano. 

Tres grandes medidas
El Plan plantea tres grandes medidas para ello. 
La primera de ellas es la creación de un entorno 
de protección que albergue en su interior los 
yacimientos arqueológicos de la zona de la ermita. En 
este punto, entre otros aspectos, se propone plantear 
una nueva ubicación para la cruz de la ermita para 
liberar el poblado ibérico y ponerlo en valor. 
Otra de las medidas que se plantean es la 
creación de una nueva área destinada a albergar 
las antenas existentes en el entorno y aumentar 
la distancia con el edificio de la ermita. Para ello, 
el consistorio ha solicitado un estudio técnico de 
coberturas que determine si un desplazamiento 
de las antenas supondría una pérdida de servicios 
a los usuarios y que analice si pueden plantearse 
otras alternativas como la construcción de un 
único mástil, opción ésta que significaría un 
mayor impacto visual, ya que la altura doblaría la 
de las antenas existentes.    

La tercera gran medida que plantea el Plan es 
la modificación de las ordenanzas particulares 
de la zona urbana, lo que significa que cambian 
las condiciones urbanísticas de las parcelas. 
Así, los propietarios tendrán la obligación de 
acondicionar la parcela en un tratamiento 
vegetal en superficie como mínimo en un 60% 
del suelo de la parcela no construida, plantando 
al menos 10 árboles de especies autóctonas 
para buscar la máxima integración en el 
paisaje. También se reducen las edificaciones 
a una única planta, ya que hasta ahora se 
permitían dos alturas y una ocupación máxima 
de la edificación del 30% de la parcela (antes se 
permitía un 50%).

Cronología
El PGOU del 2001 marcaba desde su creación la 
posibilidad de poner en marcha planes especia-
les en zonas como la del convento, la zona cen-
tro del casco urbano o en el entorno de la ermita 
por cuestiones urbanísticas, paisajísticas y patri-
moniales. Además, una resolución del 23 de sep-
tiembre de 2008 de la Consellería de Cultura y 
Patrimonio, delimitó en la zona de la Torreta dels 
Moros un entorno de protección. Esto motivó que 
en octubre de 2008 se iniciaran los trabajos de 
elaboración de este Plan Especial para la ermita, 
aunque antes de finalizar la anterior legislatura 
quedó paralizado y ahora ha sido concluido. 

Vinaròs presenta el Plan Especial de la Ermita para preservar todo su entorno

El Plan Especial plantea el traslado de la cruz para poner en valor el poblado ibérico y también se contempla un posible cambio de ubicación de las antenas
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ACTUALITAT

X. Flores 

Redacción

X. Flores 

El alcalde de Vinaròs, Juan Bautista Juan, y el rector 
de la Universitat Jaume I, Vicent Climent, rubricaron 
el lunes un convenio de colaboración para el 
fomento de la innovación y del conocimiento en 
el Vinalab.  Con ello, se pretende potenciar los 
cuatro grandes ejes estratégicos o temáticas que el 
consistorio vinarocense quiere que se conviertan en 
pilares fundamentales del centro del conocimiento, 
como son los videojuegos, la modernización del 
comercio, el mundo marino y el turismo de salud. 
Derivado de este convenio se establecerá la primera 
convocatoria de Ayudas a Proyectos Innovadores 
que deberán ser desarrollados en las instalaciones 
del propio Vinalab. La UJI, a través de la Cátedra de 
Innovación, Creatividad y Aprendizaje (INCREA), 
participará en la elaboración y difusión de la 
convocatoria de ayudas a proyectos innovadores, 
así como en el comité que realizará la selección de 
los proyectos ganadores de esta convocatoria junto 
con el Ayuntamiento de Vinaròs y el Vinalab.
La ayuda a los tres proyectos que resulten 
seleccionados se materializará a través de una beca 
valorada en 3.000 euros cada una. Este importe 

cubre el alojamiento, la manutención, un programa 
de ocio-cultura y la estancia en el Vinalab del becado 
durante tres meses para que inicie o continúe su 
proyecto, además de una gratificación monetaria 
de 300 euros. 
El alcalde, Juan Bautista Juan, que apuntó que 
podría establecerse una cuarta beca, indicó que a 
través de estas ayudas “contribuimos a posicionar el 
Vinalab como un centro de innovación y fomento 

del emprendurismo realmente eficaz a nivel 
provincial, a la vez que posibilitamos un nuevo 
incentivo a los universitarios”. 
Por su parte, Climent dijo que uno de los objetivos 
del convenio es facilitar la relación entre los grupos de 
investigación de la UJI y las empresas y emprendedores 
de Vinaròs y la comarca realizando acciones formativas 
y difusión en estos cuatro ejes estratégicos que el 
consistorio quiere potenciar en el Vinalab.

Se destinarán 9.000 euros para tres proyectos que se desarrollen en el centro del conocimiento

Ayuntamiento y UJI firman un convenio para potenciar proyectos innovadores en el Vinalab

El Ayuntamiento de Vinaròs ha finalizado las obras 
de restauración y recuperación de la ermita de San 
Gregorio que podrá albergar de nuevo, a partir de 
ahora, celebraciones de culto.
El portavoz municipal, Lluís Gandía, ha señalado que 
“con motivo del inicio de la restauración de la iglesia 
Arciprestal a cargo de La Luz de las Imágenes, desde 
el equipo de gobierno consideramos apropiado 
recuperar la ermita de San Gregorio, de propiedad 
municipal, por si fuera necesareo celebrar allí los 
funerales debido a su proximidad con el cementerio.”
Gandía ha manifestado que “la ermita de San 
Gregorio se restauró por primera vez en el año 2002 
gracias a la Diputación Provincial y a la Universitat 
Jaume I que durante un verano realizaron diversos 
trabajos de mejora y restauración.”
El edil vinarocense indicaba que “con la llegada del 

PSOE y PVI al gobierno municipal la ermita se cerró 
y se dejó perder porque al estar cerrada volvieron 
a aparecer las humedades que ahora habían 
deteriorado toda la parte inferior de las paredes.”
Desde el Ayuntamiento se está estudiando abrir la 
ermita también durante el periodo de la exposición 
de La Luz de las Imágenes con el fin de elaborar 
una ruta entre la iglesia Arciprestal, la ermita de 
San Gregorio y la ermita de San Sebastián con el 
objetivo de atraer a más visitantes y así multiplicar 
los efectos positivos de la exposición en nuestra 
ciudad.
El portavoz municipal finalizaba destacando que 
“con esta actuación continuamos poniendo en 
valor el rico patrimonio que posee nuestra ciudad 
y que por fin es una prioridad en la acción del 
gobierno municipal.”

Se han eliminado las humedades y se ha colocado la espadaña en la fachada central 

El Ayuntamiento recupera la ermita de San Gregorio 
para darle uso mientras dure La Luz de las Imágenes

La regidoria d’Educació de 
l’Ajuntament de Vinaròs ha pre-
sentat la segona mostra del llibre 
Infantil i Juvenil, que tindrà lloc el 
dia 2 d’abril a la plaça Parroquial. La 
inauguració será a les 11h i, a més 
dels stands amb les llibreries par-
ticipants, també i haurà tallers per 
a xiquets i xiquetes i pintacares. El 
regidor d’Educació, Lluis Adell, va 
destacar la importància del foment 
de l’hàbit de la lectura entre el pú-
blic infantil, i per potenciar-lo, a més 
d’aquesta mostra, des de l’àrea s’ha 
dissenyat un programa de foment 
de la lectura per als dissabtes 13,20 
i 27 d’abril a la biblioteca municipal, 
amb tallers de contacontes i tallers 
d’animació lectora gratuïts.

La II Mostra del 
llibre Infantil i 
Juvenil, el 2 d’abril

Lluis Adell
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X. Flores 

Redacción

La Diputación de Castellón a través 
de su área social, con Esther Pallar-
dó al frente, ha anunciado la con-
cesión a través de un convenio con 
la congregación de las Hermanitas 
de ancianos desamparados de Vi-
naròs que ostentan la titularidad 
del Hogar San Sebastián, conocido 
popularmente como en asilo, por 
el cual la Diputación aportará un 
total de 23.400 euros para diversas 
obras de acondicimiento.
Con dichas obras se adecuará a la 
normativa vigente en materia de 
prevención de incendios diversas 
dependendencias del departa-
mento de mujeres del Hogar. 
Desde el año 2007 la Diputación de 
Castellón viene colaborando con 

el Hogar San Sebastián de Vinaròs. 
Así, gracias a la inversión de la ins-
titución provincial se ha instalado 
el sistema de alarma y extinción 
de incendios, se ha renovado com-
pletamente la instalación eléctrica 
de baja tensión, se adquirió e ins-
taló un ascensor monta-camillas 
y nuevas camas articuladas, corti-
naje, mamparas y complementos 
sanitarios así como la instalación 
de sistemas de acondicimiento de 
aire en diversas salas del Hogar.
Con la aportación de 23.400 € que 
efectuará ahora la Diputación pro-
vincial se reformará el pasillo prin-
cipal del departamento de mujeres 
y un aseo, se dotará de megafonía 
además de la sustitución de sue-

los, alicatados, escayola y pintura.
La edil de Bienestar Social del Ayun-
tamiento de Vinaròs, Marcela Barbé 
ha indicado que “como siempre 
hay que agradecer a la Diputación 

de Castellón su sensibilidad hacía 
el Hogar San Sebastián, gracias a 
la cual cada año se puede ir mejo-
rando este espacio que realiza una 
gran labor en nuestra ciudad.”

Desde el año 2007 la Diputación provincial colabora anualmente con la congregación de las Hermanitas de ancianos desamparados

La Diputación aporta 23.468 € para realizar obras de acondicionamiento en el Hogar 
San Sebastián

L'objectiu és programar-ho tot amb més antelació que l’anterior edició 
El Carnaval d'estiu podria canviar el format per falta de pressupost 

L'Ajuntament de Vinaròs ha sol·licitat a la Comissió 
Organitzadora del Carnaval (COC) que presenti du-
rant el mes de setembre una programació d'actes 
i la seva corresponent valoració econòmica per al 
Carnaval del pròxim any. Així ho va informar la regi-
dora de Festes, Carla Miralles, acompanyada en roda 
de premsa per la presidenta de la COC, Elke Fernán-
dez. L'objectiu és treballar amb molta més antela-
ció en la programació de la festa i que el consistori 
tingui més temps per valorar el pressupost que pot 
destinar, evitant així situacions com les viscudes en 
aquesta edició, en la qual l'equip de govern va ha-
ver d'aportar, pocs dies abans de l'inici del Carnaval, 
20.000 euros més dels previstos inicialment –la par-
tida es va incrementar de 70.000 a 90.000 euros- per 
tal de garantir la celebració d'alguns actes emble-
màtics. Això també permetrà, segons Miralles, que 
es pugui demanar el suport d'altres administracions 
en la pròxima edició del Carnaval. Ajuntament i COC 
també han arribat a l'acord que “tot el que s'acordi a 
partir d'ara haurà de reflectir-se per escrit per evitar 
males interpretacions i confusions”. 
De la seva banda, Fernández va indicar que la COC 
presentarà aquesta memòria en termini, encara que 
es va preguntar si l'Ajuntament haurà presentat ja 
els pressupostos del pròxim any. “El pressupost que 
presentarem serà perquè el Carnaval mantingui el 
nivell que almenys ha tingut fins a ara, i a partir d'aquí 
si la quantitat econòmica s'ha de rebaixar, es farà com 
s'ha fet aquest any”, va subratllar. També va considerar 
interessant la realització d'un estudi de l'impacte 
econòmic que suposa la celebració del Carnaval, 
no només a Vinaròs, sinó en tota la comarca. “Això 

permetria saber si invertir en el Carnaval convé o no, 
i fins a on, i llavors ho tindríem clar tant la COC com 
l'Ajuntament com les empreses privades”, va dir. 

Carnaval d'estiu 
La presentació d'un pressupost inicial al consistori 
també serà preceptiu per a la COC per al carnaval 
d'estiu que se celebra aquest mes d'agost i que 
resulta un atractiu turístic. La COC té previst 
presentar aquesta memòria durant el mes de 
maig. El pressupost del consistori per a aquest acte 
també és inferior al d'anteriors edicions, pel que no 
està garantit que es repeteixi la celebració del mini 
desfilada i podria canviar-se el format. També han 
baixat de manera considerable els ingressos de la 
COC. “La idea era tornar a fer la desfilada, però la 
COC ha vist disminuïts els seus ingressos de manera 
important, tant perquè ja no duem les barres de festes 
com perquè no hem cobrat entrada en la gal·la de 
reines i han caigut els ingressos publicitaris, pel que 
encara no sabem si podrem repetir el mateix format”, 
va explicar Fernández, que també va dir referent a 
això que el carnaval d'estiu és un acte de promoció 
no només de la festa, sinó també de la ciutat. 

Gal·la de reines 
Respecte a quin serà l'escenari de la Gal·la de Reines 
2014, després d'haver-se celebrat aquest any en uns 
terrenys de Fora Forat a l'haver-se descartat la plaça 
de bous per problemes de seguretat i aforament, 
Miralles va dir que al principi se celebrarà en el 
mateix lloc, encara que no es descarta estudiar altres 
propostes. Una d'elles és la del camp de futbol del 

Cervol, encara que Miralles va dir que aquesta opció 
necessita d'una forta inversió. “El més convenient 
seria repetir escenari, encara que estem oberts a 
treballar en altres opcions, sobretot a llarg termini”, 
va indicar. 

Balanç 
Miralles també va realitzar un balanç del passat 
Carnaval, reconeixent que “ha estat marcat per la 
difícil situació econòmica”, reflectida en el pressupost 
amb una baixada de més del 35% en l'àrea de Festes, 
encara que va matisar que a pesar d'això “es va poder 
gaudir de la festa igual que en anteriors edicions”. 
“Han estat pitjors les condicions climatològiques 
que no ens han permès gaudir del Carnaval alguns 
dies que la pròpia situació econòmica”, va apuntar, 
afegint que “estem satisfets també perquè no s'ha 
hagut de lamentar cap incident greu”. De la seva 
banda, Fernández va lamentar que en aquesta edició 
“s'hagués parlat més de temes de seguretat que de 
la festa en si”, apuntant que “s'ha donat una imatge 
del Carnaval que no correspon, la qual cosa em 
sembla molt trista”. Fernández també va considerar 
molt satisfactori la gran assistència de públic que va 
haver en les desfilades. “Això significa que el carnaval 
segueix atraient a la gent”, va assenyalar.

L'Ajuntament demana a la COC que presente al setembre la programació d'actes i un 
pressupost inicial del pròxim Carnaval 

Lluis Adell
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El Hospital Universitario de Vinaròs ha recibido 
esta semana a los primeros 12 alumnos del Grado 
de Enfermería de la UJI que realizarán sus prácticas 
universitarias en el centro hospitalario vinarocense.
Los alumnos, que están cursando el segundo curso 
del Grado de Enfermería, tienen fijado un periodo 

práctico de 3 meses, por lo que su estancia en el 
Hospital de Vinaròs se extenderá hasta finales del 
mes de junio. 
Hay que recordar que el pasado mes de junio 
la Conselleria de Sanitat y la Universitat Jaume I 
firmaron un acuerdo de colaboración mediante el 

cual se adscribía el Hospital de Vinaròs a los grados 
de Medicina y Enfermería. 
Desde el Hospital de Vinaròs se afirmaba que “para 
todos los profesionales del Hospital es un motivo 
de satisfacción poder acoger hoy a estos alumnos 
de la UJI por todo aquello que representan; por 
una parte ser un Hospital Universitario y por otra 
poder colaborar en la formación de los futuros 
profesionales a través de los grandes y excelentes 
enfermeros de los que dispone el Hospital.”
También se destaca que “aquellos alumnos que 
estudian en la UJI el Grado de Enfermería tienen 
a partir de ahora la posibilidad de realizar las 
prácticas cerca de sus casas con todas las ventajas 
que ello conlleva tanto económicas como de 
desplazamiento.”

El Hospital de Vinaròs recibe a los primeros 12 alumnos de prácticas del Grado 
de Enfermería de la UJI

L'últim Tast del Territori celebrat al Mercat de Vinaròs, 
divendres passat, va estar dedicat a la Granja Luisiana 

de Deltebre i el seu producte estrella: els ànecs 
criats al Delta de l'Ebre Per segon any consecutiu, 
la gerent de l'explotació avícola, Anna Giménez, va 
ser l'encarregada d'explicar com va náixer l'empresa 
i s'ha anat transformant, arribant a comptar amb 
4.000 ànecs en una granja situada en ple arrossar del 
Delta, de les varietats mulard, caqui Campebll i ànec 
coll verd. La filosofia de la Granja Luisiana Deltebre es 
basa en assegurar un producte de qualitat, realitzant 
tot el procés de cria, sacrifici i sala de tractament, 
tant per assegurar que l'animal no pateix com per 
desenvolupar un control òptim del producte.
L'empresa té, com una altra de les seues línies a 
seguir, garantir una vida òptima als ànecs ja que 
consideren que, d'aquesta manera, augmenta la 
qualitat de la seua carn. Els ànecs viuen a l'aire lliure 
i no pateixen cap tipus d'estrès, creant així molt 
múscul i menys greix ja que la seva alimentació es 
basa en els cereals. Els productes que ofereix Granja 
Luisiana Deltebre s'han diversificat i compten amb 

foie, mousse i pernil d'ànec, a més de les diferents 
peces i talls d'ànec. Distribueixen a restaurants i 
botigues de Madrid i Catalunya i estan presents 
també en comerços de la nostra comarca, com les 
botigues Mira Que Bo. Els més de quaranta asistents 
a aquest Tast del Territori van poder visionar un 
vídeo en el qual van observar les condicions de vida 
dels ànecs de la Granja Louisiana, a més d'escoltar 
les explicacions d'Anna Giménez. La degustació va 
consistir en unes torrades amb pernil, foie i mousse 
d'ànec acompanyades de melmelades i, com a plat 
final, una cuixa d'ànec amb figues i prunes.
El proper Tast del Territori al Mercat de Vinaròs 
tindrà lloc el 19 d'abril i estarà dedicat a Productes 
de Morella. Les regidories de Comerç i Turisme de 
l'Ajuntament de Vinaròs donen suport a aquesta 
iniciativa com una oportunitat per donar a conèixer 
productes de qualitat del territori, alhora que 
s'obren les portes del Mercat de Vinaròs, com un 
espai dinàmic i actiu.

El públic assistent degusta productes el·laborats a base d’ànec 

El Tast del Territori explica com es crien i es cuinen els productes de la Granja 
Luisiana de Deltebre 

El  PSPV-Vinaròs ha demanat al regidor de Cultura, Lluis Gandia  
“que es replantegi seriosament” la campanya "Som de Vinaròs", 
iniciada per donar a conéixer el nom correcte de la localitat. Els 
socialistes posen l’émfasi en els  dos últims esdeveniments on hi 
col·labora l'Ajuntament, el Campionat de Futbol Sala i la cursa de 
braus, en els que el nom de la ciutat estpa escrit en “Z” i no amb “S”. 
“Amb aquesta despesa efectuada per l'equip de govern del 
PP per promocionar el nom correcte de Vinaròs, tant sols han 
aconseguit gastar diners en polseres, bolígrafs i camisetes 
promocionals, quedant molt lluny d'aconseguir el seu objectiu 
final que no era d'altre que aconseguir incrementar l'ús del 
nom oficial de la ciutat de Vinaròs”, apunten. 
També conclouen que “en comptes d'estalviar en reparacions 
d'asfaltat de clots, en neteja d'espais verds i de via pública, 
en il·luminació dels nostres carrers o en lleixiu, seria més 
convenient replantejar la despesa en campanyes publicitaries 

que tant sols busquen justificar una feina que no es realitza ni 
eficient ni correctament”.

Enllumenat
D’altra banda,  membres del  grup municipal del PSPV-Vinaròs, 
han qualificat de “nefasta” la gestió que està portant a terme 
l'empresa ELECNOR S.A. amb el manteniment i reparació del 
sistema d'enllumenat públic als carrers de Vinaròs.
Els socialistes denuncien que als vinarossencs “ens toca sofrir 
la manca de  manteniment en les avaries de les faroles”, i 
també consideren que hi ha carrers amb poca il·luminació, la 
qual cosa comporta perill.  “Això sumat a la dèria del senyor 
Tàrrega d'apagar les faroles dels carrers on no viuen ells, per 
estalviar, ens dona un resultat de zones del nostre municipi 
per on has de passar molt ràpidament i agafant amb força el 
bolso i la cartera”, indiquen.

El PSPV demana a Gandia que es replantegi la campanya “Som de Vinaròs”
Qualifiquen  de “nefasta” la gestió que està portant a terme l'empresa ELECNOR S.A. amb el 
manteniment i reparació del sistema d'enllumenat públic

Un dels cartells amb el nom 
de la ciutat incorrecte
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ACTUALITAT

El regidor i portaveu de Bloc Compromís a Vinaròs, 
Domènec Fontanet, ha agraït al regidor d'Hisenda 
“que haja recollit la proposa que fa setmanes li 
vam traslladar per a que els 70.000€ pressupostats 
per al 2013 pels beneficis que genera la recollida 

selectiva de paper/cartó, vidre i plàstic se destinen 
a rebaixar la taxa d'escombraries”
Fontanet ha afirmat que “una vegada sabem les 
dades dels quilos que s'han reciclat de paper/
cartó, vidre i plàstic que puja un total de 1.436 
kg i que generen un benefici per a les arques 
municipals al voltant dels 70.000€, és de sentit 
comú, que aquest benefici s'aplique a rebaixar la 
taxa d'escombraries que paguem i així animaria 
a superar la quantitat de quilos reciclats”. A més, 
segons Fontanet, això “ajudaria a conscienciar 
a moltes més persones de la importància de 
seleccionar la brossa en els diferents contenidors 
per veure's recompensat amb una disminució del 
rebut de la taxa d'escombraries de 38€ anuals“.
Amb 147 contenidors de vidre s'han reciclat 

581.000kg, amb 99 de paper/cartó la quantitat de 
573.000 kg i amb 96 contenidors d'envasos lleugers 
s'ha reciclat 282.000 kg, unes xifres en les quals 
segons Fontanet, “s'observa que com més quantitat 
de contenidors i més repartits, major és el número 
de quilos de brossa selectiva recollida“.
Des de Bloc/Compromís de Vinaròs es demana “un 
esforç per ampliar els contenidors de reciclatge, am-
pliar la construcció d'illes i disminuir la distancia en-
tre elles. A més, ens alegrem i agraïm que el regidor 
d'hisenda en la passada comissió de l'àrea econò-
mica haja recollit la nostra proposta de destinar in-
tegrament el benefici que genera la recollida selec-
tiva de paper/cartó, vidre i plàstic pressupostada en 
70.000€ per a l'any 2013 a rebaixar la taxa de recollida 
d'escombraries que s'aplica als vinarossencs“.

Bloc Compromís proposa que els beneficis de la recollida selectiva es destinen a 
rebaixar la taxa d’escombraries

Los trenes AVE que unen Valencia con 
Madrid ofrecen un total de 45.000 plazas 
dentro de un dispositivo activado entre 
el 27 de marzo y el 2 de abril, según ha 
indicado Renfe en un comunicado.
Así, la compañía de transportes ofrece 
más de 100.000 plazas de Alta Velocidad 
y de Larga Distancia con origen y destino 

en la Comunidad Valenciana, dentro de la 
operación salida de Semana Santa que se 
iniciará este miércoles.
Por otro lado, el miércoles se estrenan nuevos 
destinos para los trenes Alvia e Intercity 
que unirán la Comunidad de Madrid con 
Gandía, Cullera, Oropesa del Mar, Benicàssim, 
Benicarló y Vinaròs, durante la Semana Santa

La Plataforma Anti-Fracking Comarques de Castelló, ha iniciat una 
ronda de contactes amb els representants provincials dels grups 
polítics amb representació a les Corts. Aquestes reunions amb els 
representants polítics, tenen l'objectiu de poder fer-lis una sèrie 
de propostes, i així convocar-los novament per a una altra reunió 
conjunta amb la única i clara finalitat de poder fer un front comú 
en contra del fràcking. 

Los trenes AVE que unen Valencia con Madrid 
ofrecen un total de 45.000 plazas

La Plataforma Anti-Fracking es reunirá 
amb els representants provincials dels 
grups amb representació a les Corts
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FOTODENUNCIA

ES UN MENSAJE DE COCEMFE MAESTRAT

La empresa constructora que 
realiza la obra en calle Arcipreste 
Bono NO ha pensado en hacer un 

paso alternativo accesible para 
que todas las personas puedan 
pasar, pedimos más control de 

los Servicios Técnicos para que se 
subsane esta deficiencia detectada.

HOY POR MÍ...
MAÑANA PUEDE QUE POR TÍ

SON MUCHOS AÑOS LUCHANDO 
CONTRA LAS BARRERAS Y AÚN 
SE VEN ESTAS SITUACIONES IN-

SOLIDARIAS

¡¡¡SUSPENDIDO EN SOLIDARIDAD!!!

El campo de vuelo del Aeroclub Maestrat Vinaròs 
acogió el pasado sábado una competición del Trofeo 
Aéreo de la Comunidad Valenciana organizado 
por la Federación de Deportes Aéreos de nuestra 
comunidad autónoma. La competición supuso el 
estreno multitudinario de la única pista asfaltada 
exclusiva para ultraligeros que existe en toda la 
autonomía con mas de 450 metros de longitud.
En la prueba participaron mas de 20 aviones tipo ULM 
provenientes de todos los rincones de la Comunidad, 
a pesar de las malas condiciones meteorológicas que 
impidieron a algunos aviones radicados en Alicante 
poder despegar de sus bases.
El presidente de la Federación Valenciana de deportes 
aéreos, Luís Manuel Moreno estuvo presente en la 
prueba explicando que el Trofeo Aéreo consiste en 
una competición en la que se valora la navegación 
de los pilotos sin ayudas electrónicas desde el mismo 
momento que despegan de su base . También puntúa la 

toma de tierra de precisión en una marcas enrejadas que 
se pintan en la pista además de otros criterios técnicos 
que controlan los jueces a lo largo del vuelo y aterrizaje.
Moreno calificó la pista del Aeroclub Maestrat 
Vinaròs como “pista fantástica” tras poder comprobar 
personalmente las instalaciones. El presidente de la 
Federación de Deportes Aéreos destaco que “es la 
única pista asfaltada exclusiva para ULM de toda la 
Comunidad, en Castellón, además, las pistas son muy 
escasas por lo que esta pista de Vinaròs en el futuro 
dará mucho juego por lo que intentaremos traer más 
competiciones”.
Por su parte el presidente del Aeroclub Maestrat 
Vinaròs, Agustín Flores se mostró muy contento 
por el éxito de la jornada y remarcó que ya es una 
realidad una pista asfaltada única con 480 metros de 
longitud y 20 de anchura que en estos momentos no 
se encuentra en ningún otro punto de la Comunidad 
ni casi de la península en cuanto a aviones ULM.  
Flores recordó que “estamos ya realizando cursos de 
pilotaje aquí mismo puesto que disponemos de la 
cualificación técnica y los aviones para poder realizar 
las prácticas de vuelo real”. El presidente del Aeroclub 
Maestrat señaló que es muy importante para los 
aficionados y posibles interesados el que se pueda 
realizar el curso de obtención del título de piloto sen 
la misma ciudad de Vinaròs. 
El aeroclub Maestrat Vinaròs además de su pista 
asfaltada única ofrece servicios de hangaraje en sus 
modernas instalaciones.

ACTUALITAT

El aeródromo del Aeroclub Maestrat Vinaròs acogió el sábado a más 
de 20 aviones en el Trofeo Aéreo de la Comunitat Valenciana

Un sueño 
convertido en 
realidad
Colegio Privado de Educación 
Infantil, Primaria y Secundaria

El curso 2012-13 El Colegio El Peixet finaliza la etapa de 
Primaria. Por este motivo, la Dirección Pedagógica solicitó al 
Departamento de Inglés un sondeo de nivel de los últimos 
cursos de Primaria. Las profesoras Miss Alice y Miss Miri 
prepararon unas prácticas de comprensión y expresión verbal 
en las que los alumnos debían exponer en público ante sus 
compañeros de clase “su deporte favorito” (4º y 5º) y “como 
serán las ciudades del futuro” (los de 6º) totalmente hablando 
en inglés. Para añadir dificultad y estímulo, se anunció a los 
alumnos que la exposición sería filmada para mostrarla en la 

próxima reunión a los padres. 
El nivel de comprensión, expresión y pronunciación  del inglés 
es verdaderamente impresionante, muestra de ello son la 
selección de los 6 alumnos de edades entre 9 y 11 años que 
aparecen en la publicidad de Canal 56Tv. Se pueden ver estos 
videos de inglés ampliados en la Web del Colegio. La Dirección 
Pedagógica ha transmitido su satisfacción al Departamento 
de Inglés por haber cumplido el objetivo marcado. El siguiente 
reto será en la  etapa de la E.S.O. conseguir las calificaciones del 
B1 en 2º y el B2 al finalizar 4º.

w w w. e l p e i x e t . c o m  -  9 6 4  4 7  2 9  2 0  -  P e ñ í s c o l a

Prueba nivel de inglés en Primaria
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Història
Helena Roman

Assessoria
Antonio Figueredo

Gastronomia
Juanjo Roda

Medi Ambient
Mª José Barreda

30 març de 2013

Història Assessoria Gastronomia Medi AmbientDietètica
Àngels Botí

Educació
Manuel V. Albiol 

Educacioó
Salut
Vanessa Marzà

La setmana que ve "Salut" per Vanessa Marzà

Noves assignatures
Els temps van marcant allò que s’ha de fer per a tindre 
ciutadans cultes, formats i lliures. És el què cal fer a un país 
on es valora l’educació com una cosa fonamental, vital, 
per a tindre èxit en el seu desenvolupament i, per tant, en 
la seua convivència. Passa que els temps, les innovacions 
i la societat van tant de pressa que, quan un sistema 
educatiu posa en marxa una nova Llei d’Educació, ja ha fet 
tard perquè entre discussions, preparatius, modificacions, 
votacions, vagues, esborranys, més esborranys, ordes, 
decrets, lleis...El tren ha passat. Cal, per tant, que hi hagen 
menys canvis de Sistema Educatiu i que s’estabilitze un 
tronc comú  amb tot allò que  es considera fonamental, 
i unes branques que contínuament intenten adaptar-se 
als nous temps amb tot el que això comporta.
(Més endavant, en d’altres articles, ja parlarem de la 
LOMCE (la mal titulada Llei Wert), és a dir de la Llei  
Educativa del govern del Partit Popular).
Penso que en qualsevol sistema educatiu caldria 
diferenciar dos coses: 
a) La formació de la persona com a ciutadà per a la 
immersió en la societat.
b) La formació i preparació intel·lectual i física de la 
persona per a la inserció en el món laboral i professional.
Per tant es fan necessàries noves assignatures que 
ajuden a aconseguir els objectius anteriors. A ningú 

se li escapa que els nostres fills en saben més,de les 
noves tecnologies de la informació i comunicació, que 
nosaltres, i això és bo, però necessiten, necessitem, 
urgentment, que en els plans d’estudi h hagen 
matèries com Educació per a la democràcia, Tècniques 
d’estudi (també entren aquí les noves tecnologies), la 
Comprensió Lectora i  Preparació per al consum. Per 
què aquestes matèries? 
Vull pensar que si els polítics corruptes hagueren estat 
ben educats en la democràcia, no farien el que estan fent. 
Hagueren considerat intolerable apropiar-se o malbaratar 
els diners dels ciutadans  als qui els ha costat molt arribar 
a la societat del benestar que teníem i   a la que la política 
i l’economia d’uns pocs han fet desaparèixer.
Molts alumnes fracassen, no perquè no tinguen ca-
pacitat, fracassen perquè no saben estudiar. Segura-
ment una matèria com Tècniques d’estudi ajudaria  a 
l’èxit de molts més.
La Comprensió Lectora és la matèria sempre pendent 
de qualsevol Sistema Educatiu. No es pot esperar que 
els alumnes es facen lectors “per generació espontània”. 
Cal fer lectors els alumnes posant els mitjans necessaris 
i amb la complicitat de pares, mares, professorat i 
societat. Els alumnes lectors, cal fer-los!
En els darrers anys hi ha hagut un consum  “salvatge” i els 

joves s’han acostumat a eixe consum. Desacostumar-se i 
tornar a començar amb un consum responsable és una 
tasca difícil de lograr si no es posen els mitjans necessaris.
Finalment m’acabo d’assabentar de l’informe o comu-
nicat de la Regidoria d’Educació de la Comunitat de 
Madrid ridiculitzant els opositors de Magisteri. Diuen 
que dits opositors estan malament pel que fa a conei-
xements, de cultura general, que els alumnes de 6é de 
Primària han de saber. Cal fer algunes puntualitzacions:
1. Si estan malament en coneixements generals serà 
perquè els han format malament. A més si s’han 
presentat a oposicions significa que tenen  el títol de 
Mestre i segur segur que a una tómbola no els els han 
donat. Cal buscar els responsables.
2. Suposo que això tindrà conseqüències i es canviaran 
els plans d’estudi perquè milloren  abastament els 
coneixements de tots els alumnes de Magisteri de la 
Comunitat de Madrid.
3. Només per comprovar el què s’ha dit, es podria fer 
una prova de cultura general entre els autors d’aquesta 
notícia i uns mestres. El que es diu s’ha de demostrar 
amb la realitat de cada dia i no llençar globus sonda 
cap una societat sobresaltada i a la que pensen, molts 
polítics, que se li pot dir qualsevol cosa per distreure-la. 
Menys mal que encara tenim el futbol!

La mañana del sábado 23, Delwende salió 
a la calle... En nuestro "punto Delwende" 
todos los que nos visitaban encontraron un 
surtido de dulces riquísimos preparados 
con mucho cariño por familias de nuestro 

colegio, manualidades elaboradas por 
nuestros alumnos y material de nuestra 
ONGD.  La respuesta fue generosa... Muchas 
gracias a todos¡¡ Estamos contentos de ser 
DELWENDE!!!

SE ALQUILA LOCAL COMERCIAL

c/ PILAR, 122 (FRENTE CONSUM) VINARÒS

RECIÉN CONSTRUIDO, 80 m2,
PRECIO ECONÓMICO. Tel.: 654 414 742

para trabajar en Vinaròs o alrededores, 
con 24 años de experiencia.

Trabajé en importante empresa de Barcelona. 
Interesados ponerse en contacto: 

686 34 68 05 o 964 45 25 84

Se ofrece Montador  y Biselador de Lentes Oftalmológicas

Mañana de Delwende
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Ja ha arrivat el 
moment Isabel 
se'ns ha jubilat. 
Moltes felicitats 

i a disfrutar
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Ainhoa una nova flor 
per a la primavera

Ainhoa
La Banda de Bombos y tambores de la cofradia Cristo la Paz, participa 
en la inaguración de la estatua dedicada a la Semana Santa.

Bombos Visita d´alumnes de sisé del CEIP Assumpció a l´arxiu municipal de Vinaròs, la primera a aquestes noves instal.lacions

Arxiu municipal



12

30 març de 2013

Europa Press

Se convoca a todos los señores socios a la ASAMBLEA GENERAL 
ORDINARIA, que tendrá lugar el LUNES 15 de Abril de 2013 a las 17.30 
horas en los Salones del Local Social, y a las 18 horas en segunda 
convocatoria, con el siguiente orden del día:
1°.- Lectura y Aprobación si procede, del Acta Anterior.
2°.- Estado de Cuentas.
3°.- Renovación Reglamentaria de la Junta Directiva.
4°.- Actividades a celebrar en el Centro.
5°.- Ruegos y Preguntas.
Vinarós, 22 de Marzo de 2013 La Junta
Al finalizar la reunión, el Centro invita a cada socio a una degustación.

El Consell Valencià de Cultura (CVC) da por 
hecho que el músico Carles Santos, que 
tomó posesión de su cargo como consejero 
del órgano consultivo el 28 de mayo del pa-
sado año y que no ha asistido a los plenos 
y reuniones, no va a volver a la entidad. De 
hecho, ya se ha anulado su presencia en las 
dos comisiones de las que formaba parte 
en virtud del reglamento de la institución, 
que permite esta medida en caso de falta 
de asistencia a más de tres convocatorias.
El nombre de Carles Santos ha saltado al 
debate del pleno que ha celebrado este 
lunes el CVC a raíz de que algunos conse-
jeros han solicitado incorporarse a deter-
minadas comisiones. 
En ese momento, el presidente de la co-
misión de Ciencias, Martín Quirós, ha en-
fatizado que "hay un problema" con Carles 
Santos, al que se ha referido en repetidas 
ocasiones como "el señor del piano", ya 
que, aunque en un principio pertenecía a 
las secciones de Ciencias y Artes, no ha acu-
dido a ninguna de sus reuniones. "Ha pasa-
do como un rayo: vino a recoger su medalla 
y se fue a tocar el piano", ha exclamado. 
Por ello, este representante del CVC ha con-
siderado que debería estudiarse alguna 
medida, como hablar con el propio artista 

para que dimita o con el grupo político --en 
este caso el PSPV-- a propuesta del cual fue 
nombrado por las Corts con el fin de "con-
solidar el hueco y buscar una solución"
En este punto, ha tomado la palabra el se-
cretario del CVC, Jesús Huguet, quien ha 
comunicado al resto de miembros que "se 
olviden" de Santos porque no está previsto 
que vuelva y, de hecho, ya se ha anulado su 
presencia en las dos comisiones a las que 
pertenecía, por lo que "a efectos prácticos 
y legales" ya no tiene posibilidad de parti-
cipar en ellas, a no ser que se revocara esta 
decisión a propuesta del presidente.

El cauce normal es la renuncia
Fuentes conocedoras de la situación han ex-
plicado a Europa Press que, aunque aún no 
hay ninguna comunicación oficial, el cauce 
normal que se debería seguir es que el pro-
pio Carles Santos presentará su renuncia y, 
posteriormente, el parlamento autonómico 
podría nombrar un recambio o no.
Tras esta exposición de hechos, finalmen-
te el pleno ha dado el visto bueno a las 
incorporaciones de Consuelo Ciscar a la 
comisión de Promoción Cultural, Enrique 
García Asensio a la de Ciencias y de Ana 
Noguera a la de Artes.

HISTÒRIA   ARTS   LLETRES

ASSOCIACIÓ  CULTURAL AM
IC
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Organitzat per l’Associació Cultural Amics de Vinaròs

Inauguració de l’exposició “Gil Cortina, una 
biblioteca del segle XVIII a Vinaròs”

Dia: 2 d’abril, dimarts
Lloc: Sant Ramon, 13
Hora: 19h

Associació Cultural Jaume I

L’associació Cultural Jaume I va celebrar el passat 
diumenge la calçotada anual i com ja es tradicional, 
el lloc escollit va ser a la caseta de Quico i Marian a 
les Soterranyes. 
Una trentena de socis i amics de l’associació vam xalar 
d’allò mes, en un dia tapat fins que el sol va treure 
el nas. Traginant llenya, enfilant calçots, preparant la 
carn, la salsa i l’all i oli, tot va ser festa i bona companyia. 

Entaulats al voltat dels calçots, bon vi de Gandesa, 
millors postres elaborats artesanalment, “cremat”, 
cafè i licors, van anar passant les hores. Un cop tips, la 
majoria anaren a passejar, recollir espàrrecs, farigola, 
flors.., i espantant els conills al nostre pas. 
Tornats a la caseta en un moment varem recollir 
i deixar net l’espai, i un cop endreçat, alguns van 
marxar i ens quedarem un grup a petar la xerrada fins 

avançada la nit. Les hores van passar volant, sense 
adonar-nos, alguns recordaven vells temps en que 
aquelles trobades acabaven amb càntics de lluita i 
esperança; ara, però, els temps no estan per tirar coets, 
però ningú no posà en qüestió que per a passar-ho bé 
no es necessita més que allò material imprescindible, 
confiança, i una voluntat inqüestionable de participar 
amb l’objectiu d’aprendre i enriquir-se de la discussió.

Calçotada 2013

CENTRO MUNICIPAL DE LA 3ª EDAD
CJ Pilar, n° 42 • Tel. 964 455 851 12500 Vinaròs

El CVC da por hecho que Carles Santos no volverá 
y anula su presencia en las comisiones

CULTURA
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Qué recuerdos tienes de tu paso por la parroquia 
arcisprestal de Vinaròs. En qué años fué
En septiembre de 1987, pocos meses después 
de recibir la ordenación sacerdotal, el obispo D. 
Ricardo me envió como vicario de la parroquia 
Arciprestal de Vinaròs, y estuve hasta el 
septiembre de 1993, cuando el obispo D. Lluís 
me envió a estudiar a Roma. Los recuerdos 
son muchísimos y es difícil destacar alguno. 
Como he dicho era recién ordenado sacerdote, 
además de la parroquia estaba muchas horas en 
el Instituto donde impartía clases de religión y 
tenia contacto con muchos jóvenes, eso facilitó 
que a nivel parroquial se pudieran organizar 
grupos de jóvenes con los que realizamos muchas 
actividades, tanto a nivel local como diocesano. 
Recuerdo a muchas personas que siempre se 
llevan en el corazón, además, tengo la costumbre 
de rezar especialmente por los pueblos donde he 
ejercido mi ministerio, y eso hace que siempre lo 
recuerdes de manera muy entrañable. 

¿Estás contento de haber sido elegido pregonero?
Si, estoy muy contento, creo que es un gran 
honor y también una gran responsabilidad. Yo 
diría que  estoy gratamente sorprendido, ya que 
hace muchos años que ya no estoy en Vinaròs, 
y lo normal es que después de veinte años ya no 
piensen en ti, y además, sin ser nadie importante ni 
relevante, soy un simple cura de pueblo; por lo cual 
el agradecimiento es mucho más grande todavía. 

De qué tratará tu pregón
Teniendo en cuenta que las imágenes de los pasos 
de Semana Santa son obras con carácter religioso, 
propongo que tengamos una mirada de ellos no 
externa, mirando desde fuera, sino que intentemos 
ver desde dentro qué nos dicen esas imágenes, 
qué mensaje nos están dando hoy a nosotros, qué 
respuesta de fe provocan en nosotros. Siguiendo este 
planteamiento, ofrezco la reflexión que provocan en 
mí los pasos de todas las Cofradías de Semana Santa 
de Vinaròs y la respuesta de fe que nos invitan a vivir 
siempre, no sólo en Semana Santa. 

Qué recuerdos tienes de la Semana Santa de tus 
tiempos en Vinaròs 
Como has dicho antes, se cumple el XXV aniversario 
de la Fundación de la Junta-Federación de Cofradías 
de Semana Santa de Vinaròs. Por aquellos años 
estaba ya de vicario en la Arciprestal, recuerdo las 
reuniones que teníamos en el salón gótico, también 
la elección de los carteles de Semana Santa, cómo se 
preparaban los pasos y, por supuesto, las procesiones. 
Es un grato recuerdo que siempre te queda. 

Deseas añadir algo para finalizar esta entrevista
Nada más, simplemente dar las gracias a los que 
habéis pensado en mí para realizar el pregón de 
Semana Santa este año tan especial, a la Junta de 
la Federación de Cofradías de Semana Santa de 
Vinaròs, y enviar un saludo muy cordial a todos. 
Ya sabéis que seguiré rezando por todos vosotros. 
Muchas gracias a todos.

Entrevista a Mosen Emilio Igual, pregonero de la Semana Santa 2013

Tal como lo hacemos durante los últimos 

años, hemos creido conveniente realizar 

unas preguntas antes del inicio del 

“Pregón de Semana Santa 2013”, a una 

persona muy querida en nuestra ciudad 

y por el que suscribe, me estoy refiriendo 

a mossen Emilio Igual Febrer, el cual 

estuvo unos años como vicario Parroquia 

de La Asunción de nuestra ciudad y 

concretamente en la celebración del 

“XXV Aniversario de la fundación de la 

Junta-Federación de Cofradías”.

Ampliamos nuestros servicios inmobiliarios a toda la provincia de Castellón  y sur de la provincia de 
Tarragona. 
 
Hemos desarrollado un modelo de negocio adaptado a la evolución que permanentemente 
experimenta el sector, apostando por la profesionalización de la actividad y dotándonos de los 
recursos necesarios para ofrecer un servicio de calidad a clientes cada vez más exigentes e 
informados. En Cifa, Grupo Inmobiliario, encontrará toda la oferta en pisos y chalets “low cost”, 
porque somos los únicos operadores homologados de las principales entidades bancarias de la 
comarca y de la SAREB. 

Asimismo, recientemente hemos creado el Departamento de Alquileres para satisfacer la demanda de 
nuestros clientes, con una amplia y variada cartera de inmuebles, incluso, los denominados Alquileres 
Sociales Bancarios. 

Visítenos en Av. País Valencià 40, Vinaròs o en  y, si lo que necesita es un servicio 
personalizado, comuníquese al 964Ê 825Ê 460 y uno de nuestros asesores se pondrá en marcha para                  
buscarle la propiedad que está buscando, adaptada a sus posibilidades y con la financiación que 
necesita.  
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El primero de los actos del programa de Semana 
Santa, fue la inauguración y bendición del 
monumento a la Semana Santa, el cual se realizó en la 
Plaza de San Agustín, el pasado Viernes de Dolores a 
las 20 horas, y a cargo del consiliario de la Federación 
de Cofradías mossen Emilio Vinaixa Porcar.
Estuvieron presentes nuestra máxima autoridad 
local el alcalde de la ciudad D. Juan Bautista Juan, 
acompañado por diversos concejales del consistorio, 
el presidente de la Federación de Cofradías D. Pere 
Suquet, acompañado por diversos Hermanos 
Mayores y representantes de las Cofradías con los 
portaestandartes que se colocaron detrás de la 
estatua, también el pregonero mossen Emilio Igual y 
el artista-escultor D. Jorge Díez Fernández. Presentó 
el acto el secretario y cronista de la Federación de 
Cofradías, el que suscribe.
Leído el acuerdo del acta en que se acordaba 
la realización de este monumento, el secretario 
dio la palabra al Sr. presidente D. Pere Suquet, 
el cual, nos habló del lema al que va dedicada 
esta escultura, y que lo dicen las dos placas 

conmemorativas que lleva la misma: “Passat 
present futur de la Nostra Setmana Santa 
22 de març de 2013” y “en record de moceen 
Enrique Porcar Forés fundador de la Junta de 
Confraries 22 de març de 2013”. Recordaba 
al fundador de la Junta de Cofradías mossen 
Enrique Porcar Forés y daba las gracias a todos 
los que en todos estos años habían colaborado 
en tener la actual Semana Santa.
A continuación se daba la palabra al artista-
escultor D. Jorge Díez Fernández, el cual 
nos detallaba las características técnicas del 
monumento el cual consta de: un capuchino 
vestido con una vesta y con capirote de una de 
las cofradías de Vinaròs, con sus singularidades, el 
cual da la mano a una niña-cofrade que lo mira 
con toda su ternura. Son ambas imágenes de 
tamaño natural y de mortero técnico DXT, de color 
blanco y con una larga duración de exposición en 
el exterior. También algo emocionado nos habló 
de su inspiración en realizar este monumento.
Finalmente el alcalde de la ciudad D. Juan Bautista 

Juan, cerraba los parlamentos felicitando a la 
Federación de Cofradías, por haber conseguido 
después de tantos años, el tener instalado en 
la ciudad un monumento digno que refleja 
la importancia de nuestra Semana Santa 
vinarocense, y animaba a la Federación de 
Cofradías, a seguir luchando y trabajando en bien 
de la Semana Santa vinarocense.
Entre el Sr. presidente y el Sr. alcalde destapaban la 
escultura para posteriormente el consiliario de la 
Federación de Cofradías, proceder a la bendición 
de la misma. También dirigió unas palabras 
recordando a su antecesor mossen Enrique, y 
nos comentaba el significado del capirote de la 
escultura, que con su punta “mira al cielo”.
Ya para finalizar, la banda de Cornetas y 
Tambores de la Cofradía de “Jesús Cautivo y 
Nuestra Señora de la Meced” interpretaron una 
pieza. Seguidamente las bandas de. “Bombos i 
tambors Vinaròs”, “Paso de San Pedro” y “Cristo 
de la Paz”, interpretaron en conjunto la pieza de 
la “provincial”, dándose por finalizado el acto.

Inauguración y bendición del monumento dedicado a la Semana Santa

Procesión de estandartes

Oracion del Huerto San Pedro Azotes en La Columna Ecce Homo Jesus Cautivo
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A continuación y en procesión, nos 
desplazamos hasta la Parroquia de Santa 
Magdalena, en la cual se realizaba el 
“Solemne Pregón de Semana Santa”, debido 
a las obras en la Arciprestal de La Asunción. 
El pregonero fue mossen Emilio Igual 
Febrer, actual párroco de la Parroquia de 
la Santíssima Trinitat de San Carlos de 
la Rápita. Su pregón constó en hacer un 

recorrido por todas nuestras imágenes 
procesionales, comentándonos según el, 
lo que ellas nos dicen a nosotros. Fue un 
bello pregón el cual todos entendimos 
y que por mi parte, les remito a que lean 
la entrevista que se le realiza, para que el 
mismo comente su significado.
Los cantos de la Coral Juvenil “Sant 
Sebastiá” acompañaron el acto.

Pregón Semana Santa

Santísima Faz

Virgen de los Dolores

Crist dels Mariners

Virgen de las Angustias

Nazareno y Santo Sepulcro

Cristo de la Paz

Descendimiento

Santissim Sagrament

Mosén Emilio Igual
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El sábado día 23 a las 18,30 horas se rea-
lizaba la inauguración oficial de la expo-
sición de la Semana Santa, que cada año 
organiza la Federación de Cofradías. El 
Sr. concejal de cultura de nuestro ayun-
tamiento en representación del Sr. alcal-
de realizaba la inauguración. Al mismo 
le acompañaban varios concejales de 
nuestro consistorio. Asimismo estuvo 
presente el presidente de la Federación 
de Cofradías Sr. Pere Suquet. Ambos hi-
cieron los parlamentos de rigor. Junto 
con el presidente estaban también di-
versos componentes de nuestra Federa-
ción. Dada la belleza de lo alí expuesto, 
les invitamos a que nos visiten.

Finalizado el pregón, nos trasladábamos a un 
céntrico restaurante de la ciudad, con motivo 
de la imposición de insignias a los que han 
sido nuestros presidentes durante estos 25 
años de nuestra fundación: D. Agustín Prades 
Arnau, D. Francisco Tornel Izquierdo y D. Pere 
Suquet Sala. 
Presentaba el acto el que suscribe dando 
la bienvenida al Sr. alcalde de nuestro 

ayuntamiento D. Juan Bautista Juan, al Sr. 
concejal de cultura D. Lluís Gandía Querol, 
ambos acompañados de sus esposas, a nuestro 
primer presidente D. Agustín Prades Arnau 
acompañado por su esposa, hijo y nieto, 
a nuestro consiliario mosen Emilio Vinaixa 
Porcar y a todos los presentes allí reunidos. 
Después de leer el acuerdo de acta en donde se 
acordaba conceder unas insignias con nuestro 

logotipo, reflejó las semblanzas de los tres 
presidentes habidos. Tomó la palabra nuestro 
actual presidente D. Pere Suquet, que tras unas 
emotivas palabras realizaba la entrega de la 
insignia al que fue nuestro primer presidente 
D. Agustín Prades Arnau. No pudo hacer lo 
mismo con nuestro segundo presidente D. 
FranciscoTornel Izquierdo, por estar internado 
en nuestro hospital convaleciente de una 
intervención quirúrgica. La insignia destinada 
a D. Pere Suquet, se realizará en un acto aparte.
No menos emotivas fueron las palabras de 
agradecimiento de D. Agustín Prades Arnau, los 
conocemos sabemos que es de pocas palabras 
y una gran emoción, y el presentador solicitaba 
unas oraciones para la pronta recuperación de 
D. Francisco Tornel Izquierdo.
Y como no podía ser menos en una fiesta de 
“cumpleaños” el que fue y es un gran pastelero 
D. Pere Suquet, nos regalaba un par de tartas 
de cumpleaños, en que estaban reflejados 
los carteles de esta Semana Santa y del “XXV 
Aniversario”.
Realmente fue una velada muy agradable, de 
la cual, seguro que todos nos acordaremos 
gratamente.

Cena entrega insignias a los presidentes de la Junta de Cofradías

Inauguración exposición 
Semana Santa
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Organizado como cada año por la Cofradía del 
“Cristo de la Paz”, el sábado día 23 a las 20,30 
horas, la Plaza Parroquial se llenaba tanto de 
intérpretes como de público para asistir a esta “XI 

TROBADA”, para mi al menos, la mas participativa. 
Sobre 300 componentes de 17 agrupaciones, 
hicieron que retumbara el piso de nuestra Plaza 
Parroquial. Realmente fue todo un éxito y desde 
estas líneas felicitamos a los organizadores.
El primer toque lo realizó esta año, el concejal de 
cultura de nuestro ayuntamiento D. Lluís Gandía 
Querol, y así de esta forma, con la pieza de la 
“provincial” retronaban los tambores y bombos 
que llenaban el recinto.
Posteriormente se desfilaba por varias de 
nuestras más céntricas calles de la ciudad, para 
finalizar de nuevo en la Plaza Parroquial, donde 
varias de las bandas realizaron su exhibición.
Las bandas presentes fueron: Grup bombos 
i tambors “El repiquet” de Alcala de Xibert, 
Cofradía Sto. Sepulcro Tambores de Alquerías 
del Niño Perdido (E), Banda de tabors i bombos 
exalumnos de “La Salle” de Benicarló (E), Grup 

de bombos i tamboers del “Santissim Crist de 
la Mar” de Benicarló (E), Grup bombos i tabals 
de Benicarló (E), Grup Bombos y tambores 
“La flagelación” de Banicarló, A.C. Tamborrs i 
bombos Crist de Medinaceli” de Castellón (E), 
Asociacio Bombos i tabals de Peñíscola (E), 
Banda bombos y tambores “Crist dels Mariners” 
de Vinaròs (E),  Banda de tambores San Pedro de 
Vinaròs, Cofradía del Sto. Cristo de la Purísima 
de Tortosa (E), Banda de Bombos i tambores 
Sant Crist de la agonía de Sant Carles de la 
Rápita (E), Cofradía Mare de Deu dels Dolors de 
Aldover, Cofradía del Santissim Crist de la Pau 
de Aldover, Banda Tambors Sagrat Cor de Jesús 
de Jesús (E), Banda de Bombos i tambors de 
Sant Mateu y los anfitriones Banda de Bombos 
y tambores del “Cristo de la Paz” de Vinaròs 
(E). Donde dice (E), quiere decir que realizaron 
exhibición al final del recorrido.
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Las parroquias de La Asunción y 
de Santa Magdalena, realizaban la 
bendición de ramos en el paseo 
junto al colegio de “San Sebastián” la 
primera, y en la Plaza de 1º de Mayo 
la segunda. La banda de “Bombos y 
tambores de la Cofradía del Cristo de 
la Paz” acompañaron a la bendición 
de ramos realizada por mossen 
Emilio Vinaixa, y la “Banda de 
Cornetas y Tambores de la Cofradía 
de Jesús Cautivo y Nuestra Señora 
de la Merced” acompañaron a la 

bendición de ramos efectuada por 
mossen Cristóbal Zurita en la Plaza 
de 1º de Mayo. También se realizó 
como cada año, la representación 
de la “borriquilla”, como recuerdo de 
la entrada de Jesús en Jerusalén.
Al ser una mañana soleada, hubo 
gran afluencia de público en ambas 
bendiciones. También se realizó la 
bendición de ramos en el Convento 
de la Divina Providencia, en la 
iglesia del Carme dels Mariners y en 
la Residencia Hogar San Sebastián.

Domingo de ramos

30 març de 2013
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También el mismo domingo de 
ramos a las 16 horas, se realizaba 
una misa en la iglesia de nuestra 
ermita, organizada por la Frater 
y oficiada por mossen Reden-
to Conesa. A continuación a las 
17 horas, se tenía que iniciar el 
“Vía Crucis” por las 14 capillas 
del entorno de nuestra ermita, 
finalizando en el alto de la Cruz, 
pero…si a la mañana teníamos 
sol, en los momentos anteriores 
al inicio del “Vía Crucis”, caía una 
tormenta que impidió realizarse 
el acto en el exterior. Mossen Emi-
lio Vinaixa, estuvo muy acertado 
en realizarlo dentro de la iglesia 
de la ermita, la cual estuvo llena 
de gentes que allí se desplazaron. 
Finalizado el acto, mossen Emilio 
nos dirigía unas palabras para ir 
preparándonos a celebrar estas 
fiestas de nuestra Semana Santa.

Via Crucis 
en la Ermita
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Haciendo oposición a golpe de 
ocurrencias
José R.  Tárrega Estel ler,  por tavoz del  PP de Vinaròs

Hace unos días en una tertulia radiofónica el representante 
del PVI al igual que el mago se saca un conejo de su chistera,  
se sacó de la manga el contenido de un expediente del 
Ayuntamiento referido al pago del IBI que debe realizar 
la empresa explotadora del proyecto gasista Castor. No 
me gustó la forma de hacer tal cosa ya que si alguien se 
prepara un tema técnico y los demás tertulianos no están 
advertidos, difícilmente podrá llevarse a cabo una tertulia 
decente, personalmente lo consideré una acción de 
jugador “ventajista”
Pero yendo al tema que nos ocupa diré que el 
representante del PVI dejó entrever cierta desidia por 
parte del equipo de gobierno y de la intervención 
municipal,  a la hora de recaudar el IBI de la mencionada 
instalación industrial. Evidentemente ni el representante 
del PSOE y ni yo mismo como representante del PP, 
conocíamos la situación en la que se encontraba este 
asunto, pero por casualidad yo había oído en una 
conversación interna del Ayuntamiento que se estaba 
tramitando una reagrupación parcelaria por parte 
de la empresa Castor y que el Ayuntamiento había 
realizado algún trámite ante el Ministerio de Industria, 
aunque en aquel momento no podía aseverar nada 
categóricamente, y así lo expresé.
Al finalizar el programa me comprometí a dar cumplidas 
explicaciones de la situación en la que se encontrase 
el asunto, y a garantizar ante los ciudadanos que no 
existía ningún tipo de desidia por parte del gobierno, 
ni tampoco por parte de intervención, tanto en la 
diligencia que debe haber para ingresar en las arcas 
municipales un importe como el que pueda representar 
el IBI del Castor, como en el agravio comparativo que 
podría generarse entre el trato que recibe cualquier 
contribuyente y el que supuestamente podría recibir 
esta empresa en el caso de que no hiciera efectivas sus 
obligaciones tributarias en plazo y cuantía.
Pues bien, después de haber hecho las pertinentes 
averiguaciones puedo asegurar con toda certeza que 
por parte de la empresa explotadora del proyecto 
Castor, a partir del momento en que se le concedió la 
licencia de actividad a finales del 2012, ha llevado a 
cabo ante el catastro la gestión obligatoria de solicitar 
una reagrupación parcelaria de todas las fincas que 
adquirió, con el fin de tener una única titularidad de 
todas ellas agrupadas.  Que dicho trámite está en 
curso y que depende exclusivamente del catastro la 
revisión y concesión de la única titularidad.
En segundo lugar el Ayuntamiento, está haciendo las 
gestiones oportunas ante los ministerios de Hacienda, 
Industria y la Comisión Nacional de la Energía, para 
que la unidad catastral resultante sea calificada como 
BICE (Bien Inmueble de Características Especiales) por 
la actividad que allí se desarrollará, y no como Bien 
Inmueble de Naturaleza Urbana, ya que la diferencia 
en el régimen impositivo sería mucho más ventajoso 
para el ayuntamiento si se consiguiera la antedicha 
calificación de BICE.
Y por último aclarar que en el caso de que el trámite se 
demorase en el tiempo, el ayuntamiento podrá cobrar 
y el proyecto Castor tendrá la obligación de pagar, 
hasta cuatro años con carácter retroactivo. Es decir 
tributará desde el inicio del año 2013. 

Aportando soluciones

2003 – 2011:
GOBIERNO DE 

PSOE -PVI

Desde Junio 
2011:

GOBIERNO DE PP

Encuentran un cañon en las 
obras del túnel del paseo y 
si no es por los vecinos que 
lo denunciaron se hubiera 

escondido para no entorpecer 
las obras.

En las obras de canalización del 
gas en la Plaza Parroquial se 

descubre la antigua muralla y se 
realiza el trabajo de recuperación 

según la legislación vigente

Durante 8 años no se mueve un 
dedo por solucionar el problema 

de ruina de la Casa de la Vila

Se abre un diálogo con los 
propietarios para conseguir que 

la Casa de la Vila pase a propiedad 
del Ayuntamiento y pueda 

restaurarse

La ermita de San Gregorio se 
abandona tras la restauración 

realizada en 2002 lo que 
provoca que aparezcan de 

nuevo las humedades y 
desprendimientos en las 

paredes

Hemos restaurado de nuevo la 
ermita de San Gregorio

Nunca creyeron en el proyecto 
de La Luz de las Imágenes

Hoy la restauración de la 
Arciprestal está en marcha con 

una inversión de 1 millón de euros

No se preocuparon nunca por el 
archivo histórico municipal que 

tenían abandonado

Hoy el archivo histórico tiene una 
sede definitiva que cumple con 
los requisitos que marca la Ley

Ni una sola página del archivo 
histórico estaba digitalizada

Hoy 35.000 páginas de los siglos 
XVI, XVII y XVIII están al alcance de 

cualquiera en formato digital

El poblado ibérico de la Ermita 
ha estado abandonado a su 

suerte

Con el Plan especial de la Ermita 
se inicia el proceso para su puesta 

en valor

El fondo antiguo de la Biblioteca 
municipal disponía de 50 libros

Gracias al trabajo de búsqueda 
e inventario hoy el fondo 

antiguo tiene más de 900 libros a 
disposición de los vinarocenses
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Problemes en l'enllumenat públic que es 
transformen amb inseguretat ciutadana, 

només per alguns

Els diferents governs han premiat als bancs amb ajudes públiques i 
impunitat als seus gestors 

Els membres del  grup municipal del PSPV-Vinaròs, 
volem denunciar la nefasta gestió que està 
portant a terme l'empresa ELECNOR S.A. amb el 
manteniment i reparació del sistema d'enllumenat 
públic als carrers de Vinaròs.
Com sabeu, a finals de l´any 2012, i després 
d'escoltar les paraules del Regidor de Serveis, 
JR Tàrrega, on assegurava que el govern de 
Juan Bautista Juan vetllaria pels interessos de 
les empreses locals, la taula de contractació 
formada per a dotar d'un equip de suport a la 
brigada municipal per a l'enllumenat públic, va 
adjudicar aquest concurs a l'empresa ELECNOR 
S.A. de València, per una diferència en l'oferta 
econòmica de 1.600€ amb l'empresa local que ho 
gestionava fins aleshores, tot i que aquesta última 
va presentar una serie de millores tècniques que 
ELECNOR S.A. no oferia. 
La conseqüència d'aquella desició precipitada 
presa pel PP-Vinaròs contractant a l´empresa 
valenciana, ara l'estem pagant tots els veïns de 
Vinaròs als quals ens toca sofrir la manca de  
manteniment en les avaries de les faroles, que 

sumat a la dèria del senyor Tàrrega d'apagar les 
faroles dels carrers on no viuen ells, per estalviar, 
ens dona un resultat de zones del nostre municipi 
per on has de passar molt ràpidament i agafant 
amb força el bolso i la cartera.
Senyors del PP-Vinaròs, si realment volen 
estalviar en coses que no afectin a la qualitat 
de vida d'alguns vinarossencs,  comencin per 
eliminar la figura de l'assessor de Serveis Tècnics 
( ja que amb les 3 últimes notes de premsa del 
PSPV-Vinaròs hem demostrat que aquesta figura 
no aporta cap millora a la brigada municipal) 
i convidin al Regidor Tàrrega a fer la feina per 
la qual el poble li paga, fet que reportaria a les 
arques municipal la bonica xifra de 20.000€ 
anuals, segueixin per parlar amb l'empresa 
ELECNOR S.A. per tractar de millorar el servei o 
rescindir directament el contracte signat amb 
ells per incompliment, o simplement, deixin de 
gastar-se diners públics sufragant la realització 
de noves escultures que només responen a 
desitjos, somnis i capricis bíblics, d'alguns 
personatges afins al Partit Popular.

Retallades, pujada de l'IVA, impostos a autònoms 
i famílies: sembla que tots estem pagant aquesta 
crisi amb el nostre benestar. Però no és veritat. N'hi 
ha un grup que manté intactes els seus privilegis: 
la banca.
Des de fa uns anys alguns territoris han anat posant 
en marxa un impost a la banca. Per això, fa unes 
setmanes, el Partit Popular va decidir bloquejar 
aquests impostos creant un a nivell estatal del 0%.
És inacceptable que les víctimes de la crisi l'hagen 
de pagar dia rere dia, mentres els responsables 
gaudeixen d'indults, amnisties fiscals i, ara, un 
impost-fantasma del 0%.
Per això, des de Bloc/Compromís, volem fer 
una crida als diputats del Partit Popular per a 
recapaciten i tiren arrere aquest bloqueig. Si no 
ho fan, proposarem un impost a nivell estatal per 
a crear un Fons d'Emergència Social destinat a les 
víctimes de la crisi.
Diguem ben clar que volem #quepaguelabanca !
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Esquerra Verds Vinaròs

Associació de veïns Migjorn

www.avmigjorn.org

Preguntes que li hem fet al senyor alcalde en el ple de març de 2013. Mitjançant la col·laboració necessària dels grups 
del PSPV i Esquerra

A las molestias a los 
vecinos colindantes…

…por el derribo del edificio de las Angélicas y por 
la excavación para el nuevo, ahora el gobierno 
local del PP amplía la afectación a quienes de la 
plaza 1er de Maig acceden al puerto, plantando 
una “monumental barrera arquitectónica” 
que, a diferencia de las tan criticadas por ellos 
en el paseo, esa sí que lo es, lo mismo que es una 

chapuza hecha con cuatro maderas dignas de la 
Foguera de Sant Antoni.
Pudiéndolo hacer ¿porqué no vierten el 
agua salada que les ha salido en el hoyo en la 
alcantarilla de pluviales que está a 50 metros 
de la obra? que, decantada de lodos, la vertería 
directamente al puerto y se la llevan 300 metros 
más allá hasta el colector que construimos junto 
a la Casa del Mar para aliviar el desbordamiento 
del alcantarillado de la plaza 1er de Maig y que 
desagua en la Roca de la Gavina que, por las 
fotos, cumple bien su cometido.
Lo más seguro es que no se les haya ocurrido 
la idea porque alcalde, concejal y asesor no 
tienen ni idea de la existencia de esta otra 
conexión de pluviales más cercana. Claro que, 
a diferencia del Ayuntamiento que consiente 
que el agua se evacúe turbia sin decantar 
provocando la contaminación de la playa del 
Clot que se ve en la foto, Puertos eso no lo 
permitiría.

Contaminación que ahora se provoca

Rejilla de pluviales hacia el puerto                          

(Si la seva casa té més de 50 anys)
     Comence a preparar:          Taxa Ajuntament...........50-80 €

                                                Taxa Empresa ITE.......500-800€
                                                Projecte Arquitectes..... ?.000 €
                                                Obres+ Permís Obres...??.000€

                                                On dormiràs si has de fer obres?

 PER A JUAN BAUTISTA JUAN, 
TOT AIXÒ, NOMÈS ÉS ALARMA SOCIAL 

Després de la taxa de basures
(Ajuntament i consorci)...

Després de pagar la contribució...
Ara arriba la inspecció tècnica d'edificis

N o s a l t r e s , 
M i g j o r n , 
no estem 

d'acord amb la regulació rodada del Passeig 
feta pel govern municipal de Vinaròs. Per 
ser cara d'instal·lar , de mantenir i per afany 
recaptatori. I creiem que no solucionarà el 
trànsit per ell. Nosaltres presentarem una 
proposta més racional i barata. Pregunta: abans 
d'implantar-la han fet un estudi econòmic de la 
seua repercussió negativa o positiva de cara al 
comerç al ser, creiem nosaltres, un parany pels 
clients de fora de Vinaròs?.
Estem sentit i veiem contínuament noticies alar-
mants per l'augment dels robatoris, especialment 

al camp,  i les queixes del pagesos per falta de 
vigilància. Al mateix temps podem vore contí-
nuament que per qualsevol manifestacioneta o 
desnonament, robatori de vivenda!! un nombre 
exagerat de policia.- Pregunta: És més perillós 
pels governants i banquers, que el poble reclame 
els seus drets, trepitjats i retallats constantment, 
que el gran nombre de robatoris que denunciem?
Ha quedat clar que els fangs del dragatge del 
port no tenien permís per traure'ls del port 
i menys per tirar-los en terreny públic i urbà 
sense analitzar-los, presentats uns anàlisis 
caducats, fets al maig del 2008 i demanant 
autorització a la Conselleria de Medi Ambient 
quan ja eren abocats. Pregunta. La Generalitat, 

l'Ajuntament de Vinaròs o el Seprona, han fet 
analitzar aquests fangs?. Si els han fet, quins 
resultats han donat?
Des de Migjorn hem proposat dues vegades de 
fer el pau (prova d'accés a la universitat) a Vinaròs.. 
Pregunta: Com està aquesta proposta.
Nosaltres denunciarem davant la Confederació 
Hidrogràfica del Xúqer la plantada d'arbres dins 
la llera del Servol, iniciant la CHX un expedient 
sancionadors al no tenir l'Ajuntament permís 
per aquesta plantada, nord del pont de la N340. 
Pregunta: S'ha tancat el procés sancionador?, amb 
quin resultat?
Les obres del port han estat aturades. Per quins 
motius? .- Gràcies.  Vinaròs, 26.03.2013.
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LOS IMPUESTOS PAGADOS LOS Reivindicar sobre paper mullat Què volen fer al carrer de l’àngel? (1)

Tomás CaudetEl passat dia 13-3-2013, 
vam llegir en un periodic 
de tirada provincial un 
article de ĺ  alcalde de 

Vinarós, Juan Bautista Juan. En el mateix i amb el titul 
de “Infraestructuras necesarias” ĺ alcalde manifesta que 
viure allunyat dels grans centres de decisió politica tant 
de la provincia com de la Comunitat et permet observar 
amb claretat alló que patixes permanentment com 
són les infraestructures, comunicacions, servicis…) que 
vertebren una societat.
I és cert com manifesta ĺ alcalde en el seu article que els 
ciutadans tenim els mateixos drets que aquells que viuen 
prop de la capital. I que permanentment hem d´alçar la 
nostra veu perqué no s´olviden de nosaltres. Bé, molt bé 
esta alló que s´ha exposat en el paper ĺ alcalde, peró dons 
des d´Esquerra Unida li hem de recordar que molt poc i 
en alguns temes res s´ha fet en els quasi 2 anys que porta 
com a alcalde. No es que no haja alçat la veu, és que ni tan 
sols ha obert la boca.
Des d´Esquerra Unida també li recordem que ademes 
dels temes exposats en el seu article pels que cal alçar la 
veu, com són la variant de la 340, la futura A-68, la N-238 o 
els trens de proximitats, en Vinarós inclus estan pendents 
des de fa anys i que també cal alçar la veu  temes com, el 
funcionament en la seua totalitat de ĺ Hospital, el Segon 
Ambulatori, ĺ accessibilitat a ĺ Ambulatori actual, el Colegi 
Jaume I, la Direcció de la Policia i alguns mes que durant 
el seu temps en ĺ oposició van ser criticats i utilitzats 
políticamente per voste i el seu partit, i que en estos quasi 
2 anys com a alcalde no ha obert la boca i que també són 
temes necessaris per a la vertebració de la societat i ayuda 
a la recuperació económica.
En Esquerra Unida també som sabedors de les dificultats 
económiques actuals peró també ho som al igual que 
vosté de en que i com ś ha gastat els Diners el govern de 
la Generalitat Valenciana, primant els interessos dels grans 
esdeveniments als temes de necessitat , vertebració i ajuda 
a la recuperació económica de la societat i que vosté com a 
alcalde i el seu partit han defés en moltes ocacions.
Des d´Esquerra Unida li demanem a ĺ alcalde Juan Bautista 
Juan que deixe de jugar hi ha fer ĺ hipócrita. Que es ridicul 
que en quasi 2 anys de govern municipal les seues úniques 
reivindicacions de temes necessaris i d ínterés per a Vinarós 
i els seus ciutadans consistisquen a fer un article des de la 
butaca del seu despax a un periodic provincial.
És cert que els ciutadans de Vinarós som de primera 
igual que aquells que viuen en les árees més poblades i 
proximes a les capitals. Peró ho ésque hi ha alcaldes de 
primera categoria de segona i de tercera, com alcaldes 
sense cap categoria. També li recordem que Vinaròs té  
quasi 30.000 habitants i amb un Ajuntament governat 
pel PP amb majoria absoluta i que es deuria d´haber fet i 
es pot fer molt més que un simple article, que després de 
tot sera “reivindicar sobre paper mullat.” 

Dos casos de Vinaros, pero por desgracia hay unos 
cuantos más: Señora con 84 años viuda sin estudios 
que en 2005 puso a plazo fijo 12000 euros, en Caja 
Madrid, puntualizando que era un dinero de ahorro 
y para una necesidad, no para especular, necesitando 
poder retirarlo en caso de necesitarlo en días. En 
la entidad se lo colocaron en preferentes. En la 
actualidad tiene que ser cuidada por una persona a 
la que tiene que pagar no llegando con su pensión 
y teniendo que depender para el pago de sus hijos. 
A día de hoy en esa cuenta de esos 12000 euros le 
quedan 8500 euros. Con la caída en bolsa y la posible 

quita con suerte (o si hay un milagro) recuperara 
6000 euros. Persona en ERE que en 2006 puso en 
Caixa Catalunya el total de su despido en la empresa 
anterior. Coloca el dinero con las mismas premisas 
que la persona anterior; la entidad se lo coloca en 
Subordinadas. No puede retirar ese dinero hasta 
2020. Señores Mariano, De Guindos, Cospedal y 
compañía. Hablen menos y hagan mas y que no se 
les llene la boca con “No pueden pagar los pequeños 
ahorradores” ¿Se refieren solo a los de Chipre? 
“Nuestra economía es fuerte y no hay peligro de que 
nos ocurra lo de Chipre”. Lo de las cuentas Preferentes 

o Subordinadas, que es ¿el Monopolio?. ¿Si no se va 
a tocar a la puerta de los políticos, es que no pasa 
nada?.  Nuestro corralito, estafa, hurto o mangoneo 
no es de un día, ni de 100 euros. Como cambian 
las cosas, antes nos asustaban con que venia el 
hombre del saco y ahora que viene La Troika. Luego 
nos cuentan el chiste del banco malo. ¿Pero es que 
a habido alguno bueno?. Tanto preocuparnos por 
no ser una potencia en nada y resulta que somos el 
numero uno (de momento de Europa) en chorizos 
por metro cuadrado.¡¡Si Nuestros abuelos levantaran 
la cabeza!!.

PARQUE INDUSTRIAL, lo iniciaron sin previsión  
econòmica, con un Crédito político de 15 millones los 
invirtieron  en compra de fincas precisaran  mismo capital 
o mas para realizar la obra y tiempo para comercializarla. 
Basándome en el primer crédito. Económicamente, 
es irrealizable. En el mejor de los casos, una obra 
fantasmagórica con quiebra fraudulenta, qué por falta 
de responsabilidad  Penal tantas obras nos han dejado 
los políticos “fantasmas” sin capital necesario, ni estudio 
que ampare su rentabilidad   
El PP. en el último año qué gano las primeras elec-
ciones ya estaba preocupado por la Regeneración 
Política. El Ponente fue el Sr. Trillo. Los debates fue-
ron profundos. Pero triunfo la capacidad de una de-
legación vigilantes de las malas prácticas,  adverti-
mos que si no funcionaba con régimen de Ley no se 
lograría la función deseada. Claro, estábamos en la 
oposición y era irrealizable, el PSOE nunca ha esta-
do por esta labor, más bien al contrario. Río revuelto 
ganancias de pescadores. La delegación sólo fun-
ciono para colocarse como asesores de las cajas de 
ahorro. Todos los políticos han funcionado en base 
a lo mismo. En todas las Sedes de todos los Partidos, 
había empujones y groserías para alcanzar el Cargo 
de Asesores para las Cajas de ahorro
Alfonso Guerra, aparecio un dia con el cinismo habitual 
diciendo Montesquiu a muerto, es decir, ya dominaban 
la Justícia. Los últimos gobiernos Romanos se ”rompían” 
Todos,  no tuvieron más remedio que volver a separar 
La Justicia de los otros dos Poderes Los Socialista 
nunca han tenido vergüenza, les falta algún personaje 
con “piedad”. Ponen al Presidente del Constitucional y 
situación resuelta. Con este talante han conseguido 
que la Política este tan devaluada, no les entiendo, 
la sonrisa no la pierden ni maniatados. Piensen que 
siempre van bajo tierra, negociar con los asesinos de 
ETA, teniendo a su presidente del Constitucional así 
como al Fiscal del Estado Montesquiu esta petrificado. 
Cada Autonomía el Tribunal Superior esta compuesto 
al gusto del consumidor. 
Lo siento por el Canal de Vinaròs, la forma de 
reconducir los plenos. Anteriormente parecían una 
trágico comedía, de pena, pero la gente los esperaban, 
les hacían reír y tenían audiencia. Juan Bautista Juan es 
otra cosa. Más respeto a los concejales y al Auditorio.  
El paseo se empeñaron en hacerlo todo peatonal, 
crearon una barrera engañosa con accidentes, el 
silencio lo olvida todo. No obstante se transita como se 
puede, además de las líneas marcadas las nuevas  para 
dar servicio a varias calles el PP se ha visto obligado. 
Es un espectáculo ver como los coches sortean las 
señales para entrar y salir de la Pza. San Agustín. 
                             

INTRODUCCIÓ
Malament rai quan s’han de dedicar tants articles 
a un carrer. Primer van tombar les cassetes de 
cara al mar, ara volen passar la pala per les que 
queden i arrasar carrer Àngel amunt. Els que 
no són del barri potser aplaudiran el projecte 
d’especulació urbanística, iniciat pels ajuntaments 
de Balada&Romeu i continuat amb l’actual 
alcaldia. Avui, però, no parlarem dels detalls de 
l’operació, només farem un tast amb la intenció de 
fer públiques les obscures intencions d’un projecte 
que té més de deu anys de trajectòria i encara és 
lluny de ser viable. Sembla que el PAI Matxaco és 
un projecte enverinat.
Per a molts, és un carrer sense importància, cases 
velles i buides, jubilats, immigrants i poca gent jove. 
No obstant això, vull recordar que aquesta “gent 
vella” va crear precedent quan fou el primer veïnat 
del poble a aturar unes obres de clavegueram que 
l’Ajuntament havia iniciat sense comptar amb la seua 
opinió. És cert que el carrer de l’Àngel ja no és el que 
era, però és un dels pocs que encara manté viva la 
festa del carrer, dia de rencontre d’antics residents 
que rememoren el paisatge on van nàixer, hi passaren 
la infància, practicaren els primers jocs amorosos, 
d’on sortiren vestits de comunió, de soldats o amb 
vestit de casament. 
No és dels carrers més antics ni més bonics del poble, 
però forma part de la història malgrat la degradació 
sobrevinguda per l’abandonament dels propietaris 
i la manca d’ètica urbanística de les successives 
Corporacions. El de Santa Rita és exemple de la 
sensibilitat dels veïns al convertir un carrer “abandonat” 
en un dels més bonics, agradables i fidels a la 
idiosincràsia històrica. Això és el que volem per al carrer 
de l’Àngel i per als molts carrers que encara es poden 
recuperar sense perdre les arrels del que han estat.
Sabem de tres o quatre projectes interessats a 
“remodelar” el PAI Matxaco i tots coincideixen en 
quatre aspectes que cal combatre: destrucció de 
les cases, construcció d’una torre monumental, 
indiferència vers els propietaris afectats, i la 
prepotència dels fets consumats per acollonir els 
veïns i donar-los gat per llebre.
Els articles que aniran apareixent no aniran contra 
ningú, ni tindran cap intencionalitat política. Tractaran 
del projecte que l’arquitecta municipal va mostrar al 
veïnat amb la pretensió d’aclarir alguns aspectes foscos 
del projecte, amb la paraula com a únic argument i 
l’objectiu de evitar precipitacions que posen el veïnat 
a les cordes i haja de recórrer als tribunals.

Ramon Puig

Esquerra 

Unida 

REFLEXIONES: Chipre.... ¿Después Italia y España?.

           Antonio Najar.          
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Marlí 

PESCA

Andrés Albiol

És un d'estos de peixos coneguts en l'argot 
de pesca esportiva com a peixos vela i que 
és buscat per la gran combativitat que oferix 
quan menja de la llinya. També és conegut 
com agulla de paladà i peix bada, en castellà 
li diuen aguja blanca, picuda i espetón i en 
anglés longbill spearfish. El seu nom científic és 
Tetrapturus pluegeris. 
Pertanyent a la família dels istiofórids, és 
l'espècie més rara per estes aigües d'este 
gènere de peixos dit igualment de quatre ales, 
al tindre moltes aletes expandides. 
Posseïx un cos comprimit, en forma de torpede, 
allargat, fusiforme, que s'aprima cap a la cua. 
Perfil cefàlic recte. El morro superior, amb els 
ossos premaxil·lars i nasals - que és igualment 
una altra de les característiques d'esta família 
- està prolongat a manera de llança o espasa. 
L'inferior és igual allargat però  més curt. La 
boca, en les seues mandíbules hi ha rugositats 
semblants a dents granulars, el mateix que en 
la llengua i els palatins, per a esclafar l'aliment. 
Els ulls són grans i circulars en posició alta. Té 
una obertura nasal al costat de cada ull.
Just en la base de la cua, però en els costats,  
hi ha dos fortes quilles per a complementar les 
fortes cuades.
Té una bufeta gasosa.
Composició aletes; 1a D 38-43, 2a D 5-6, 1a A 13-
19, 2a A 5-6, V I-2, P 17-21. La C en forma de falç.
Talla fins a 2,5 m.
El seu color és blau verdós, que es va aclarint 
cap a la línia lateral. Els flancs són blanc i el 
ventre platejat. La gran aleta dorsal és blava 
negra brillant. Les annals blanques. Les ventrals 
negres i la cabal grisa.
Tot el cos cobert d'escates xicotetes que estan 
incrustades en la pell.
En la primavera és la seua època de zel. Darrere 
de la fresa els ous són pelàgics.  
Preferix aigües atlàntiques. Viu en alta mar. És 
molt viatger. La seua longevitat és de 6 anys.
Bon nadador i veloç, pot aconseguir els 
70 Km/h. A vegades ataquen per raons 
desconegudes a cetacis, cossos flotants o 
xicotetes embarcacions (s'han trobat trossos de 
l'espasa fixats diverses desenes de centímetres 
en la fusta).
S'alimenta de calamars i bancs de peixos 
gregaris com la cavalla, que les ataca fustigant 
amb la espasa, per a atordir-les.
Quan és sobrepost per un pescador d'altura, 
realitza grans bots fora de l'aigua, ja que és 
molt enèrgic, fins que es cansa. 
Les seues carns són blanc rosades. Sabor 
semblant al ‘pollastre'. fregit, a la planxa, etc.

Se levantó la veda del atún 
Tras dos meses de parada biológica se autorizó la 
pesca de los grandes túnidos. La labor extractiva 
de todas las pesqueras operativas ha sido normal. 
La mar permaneció estable. Se faenó tres o cuatro 
jornadas según modalidad.
La pesca de arrastre solo trabajó tres días, ya 
que el jueves estaba declarada jornada festiva. 
Las capturas mayoritarias subastadas fueron; 
langostino a 33 €/Kg., cigala 23, langosta a 55, gall 
a 19, miseria a 9, déntol a 21, lubina a 20, dorada 
19, calamar de 15 a 26, lenguado a 22, rombo 
21, pagel de 4 a 15, sargo 8, pescadilla de 6 a 
10, salmonete a 8, peluda a 7, sepia a 9, raya a 5, 
galera de 7 a 8, rape de 4 a 8, caracol a 10, pota a 
4, pulpo roquero de 4 a 7, caballa a 3, jurel, pulpo 
blanco a 2, congrio a 2, sorella, bacaladilla, aranya, 
cangrejo, cintas, móllera, burros y morrallas a 3. 
El cerco en cambio tenía previsto pescar un día 
más. El lunes, entre seis traíñas pillaron 500 cajas 
de boquerón a 30 €/caja ( 6 Kg) y 250 de sardina 
a 25. El martes dos llums pillaron 250 cajas de seitó 
a 25 y 100 de sardina a 21. Y el miércoles entre 14 
barcos llevaron 1000 cajas de boquerón a 18 y 500 
de sardina a 13. La procedencia era; tres de Vinaròs, 
dos de Borriana y el resto del Grau de Castelló.
La barquitas de los artes menores han realizado 
la última semana del mes que tenían vedado 
por primera vez.

Y un atunero de Vilanova i La Geltrú arribó a nuestro 
puerto con 18 piezas de atún. Así que después de dos 
meses sin poder pescarse atunes en el Mediterráneo, 
este marrajero catalán efectuó en esta lonja este 
desembarco. Para ello la Comisión Internacional 
de Atunes del Atlántico, concedió su captura con 
anzuelo a la marrajera. Eran ejemplares que rondaban 
los 40 Kg. y se subastaron sobre los 15 €/Kg., (enteros).

Ecos de ‘Mar’  
Últimos informes de la FAO destacan que para el 
año 2020 el 60 % del pescado que se consumirá 
en el mundo procederá de la acuicultura, 
destacando que el pasado año el consumo de 
productos marinos creció un 14 %.
Además recalca que el 52 % de las pesquerías 
mundiales están sobre-explotadas. 
Las perspectivas de crecimiento de la población 
mundial es llegar a los 8,3 mil millones en el 
año 2030 y si queremos mantener el actual 
nivel de consumo de pescado en el mundo, 
necesitaremos 23 millones de toneladas más de 
productos que sólo podrá aportar la acuicultura.
Ahora las miradas para el desarrollo de la 
acuicultura están puestas de Iberoamérica, 
pues per cápita consumen 9,9 kg/persona/año 
de pescado, tras los 9,1 de África, lo que explica 
la elevada exportación de productos pesqueros 
hacia América del Norte, Asia y Europa.
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consell municipal d’Esports Vinaròs
Consulta tota la informació esportiva a www.cmevinaros.es

Com va començar la idea de formar una 
nova penya del Barça?
La idea va començar quan un grup de joves de Vinaròs 
socis i aficionats al Barça vam decidir emprendre un nou 
projecte per tal de seguir i animar al Barça i fer diferents 
activitats a Vinaròs  relacionades amb el Barça.

Hi ha hagut algun obstacle a l’hora de 
poder formar-la?
Cap ni un, des de el Club ens van demanar unes 
condicions i objectius que poc a poc hem anat 
complementant i complint per tal de ser  Penya Oficial.

Ha reconegut ja oficialment el FC 
Barcelona la nova penya?
Dels tres grans passos que s’han de fer per a ser 
reconeguts oficialment, ja se n’han completat dos. El 
Futbol Club Barcelona ja ha validat la possibilitat de 
crear la nova Penya, ha validat el nom, la Junta i els 
seus Estatuts. Queda que finalment el Club, en una 
propera Assemblea en la que s’aproven la creació de 
noves Penyes, s’aprove la Penya Barcelonista Addictes 
al Barça de Vinaròs. La feina està feta en un 90%.

Quants integrants sou en aquests moments? 
En aquest moments som 170 pre-socis (és a dir, 
persones interessades en formar part de la Penya) . Ja 
s’ha obert el període de pagament de quota de soci, 
que serà de 30 euros per al que queda de temporada 
i la que ve, els menors de 18 anys pagaran 15 euros i 
els menors de 14 anys no pagaran quota sempre que 
tinguen un soci adult al seu càrrec.

Qui integra la junta directiva i on és la seu 
social i el lloc on reunir-se per veure els partits?
En aquest moments la junta directiva esta formada 
per 8 socis, però cal recordar que està oberta a 
qualsevol soci que vulgue col·laborar aportant 
idees. La seu social i el lloc per reunir-nos per veure 
els partits actualment és el Bar Desperados  situat al 
final de la carretera de la costa sud de Vinaròs, ja que 
un dels condicionants a complir és tenir la seu a una 
distància mínima de una altra Penya Oficial. 

S’hi pot apuntar qualsevol simpatitzant 
que vulgui?
La Penya Barcelonista Addictes al Barça de Vinaròs està 
oberta a tot soci , simpatitzant  i aficionat al Futbol Club 
Barcelona de Vinaròs i del món que estigue disposat a 
animar i seguir incondicionalment al nostre club arreu 
del mon ja sigue anant al Camp Nou , desplaçaments 
fora  del Camp Nou o simplement veient els partits en 
la gran pantalla de projector de que disposa la nostra 
seu, on a més podreu provar els excel·lents bocates 
que fan Fede i el seu equip.

Quines són les condicions i quins 
beneficis pot tindre un soci?
Per a ser soci de Addictes Barça Vinaròs s’ha de ser 
del Barça i pagar la corresponent quota de soci cada 
temporada. Els beneficis que tindrà el soci serà, entre 
altres, descompte en compra d’entrades aplicat pel Club 
a les Penyes, preus especials en viatges a Barcelona, 
disponibilitat d’entrades infantils, organització de viatges 
per a seguir al Barça per Europa, assistència gratuïta a 
com a mínim a una festa de la Penya anual, samarreta 
identificativa de Addictes gratuïta, descomptes en tota 
la línea de material (gorres, bufandes, banderes..) d’ 
Addictes que s’està confeccionant, etc...

Quins trets creieu que són els caracterís-
tics d’Addictes  Barça Vinaròs?
La passió, la joventut, el sentiment i la fidelitat al Barça 

Com vareu escollir el nom?
Mitjançant una votació en una de les nostres primeres 
reunions fundacionals

Quins són els vostres objectius a curt i 
llarg termini?
Difondre els nostres trets característics  arreu del  
nostre poble , el nostre país i el arreu del món.
Per últim, informar que tot aquell culé que es vulgue 
posar en contacte amb la Penya, pot fer-ho a través de:
Tf: 722 45 25 25
www.facebook.com/addictes.barcavinaros
addictesfcbvinaros@gmail.com

Naix una nova 
penya blaugrana

La passió pel FC Barcelona és gran a 
Vinaròs. Tant, que s’acaba de formar 
una nova  penya  de joves units pel 
sentiment blaugrana. Es tracta de la 
segona Penya del Barça a la localitat. 
Conversem amb part de la seua junta 
directiva per conéixer els seus objectius. 

‘Addictes al Barça’

ESPORTS

GASPAR MATEU SUB-CAMPIO D’EUROPA
Finalitza el IX Campionat d'Europa de Veterans 
en pista coberta de Sant Sebastià amb èxit 
rotund de l'atletisme espanyol, 3.273 atletes es 
van donar cita entre el 19 i 24 de març en aquesta 
edició del campionat d'Europa, esta xifra és la 
segona de la història d'este campionat. Un total 
de 239 medalles (99 ors, 67 plates i 73 bronzes) 
sumant medalles individuals i per equips, han 
alçat a Espanya a la primera posició del medaller 

global, per davant de la totpoderosa Alemanya 
(211) i Gran Bretanya i França, que també van 
passar del centenar. 
El nostre company i entrenador, del Club 
Esportiu Aigües de Vinaròs, Gaspar Mateu 
Carceller, es va penjar la medalla de plata i 
es va proclamar Subcampió d'Europa en la 
modalitat de Salt amb Perxa.
Moltíssimes felicitats de part de tots els 
integrants del Club Esportiu Aigües de Vinaròs.

Mª Jesús Pablo | Club Esportiu Aigües de Vinaròs
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Vinaròs, Benicarló y Peñíscola acogieron, del 20 
al 24 de marzo, el IV Campeonato de España de 
selecciones territoriales, en categoria benjamín, y el 
V en categoría alevín. El torneo significó el salto, al 
primer plano nacional, de las instalaciones deportivas 
de estas tres poblaciones, así como una magnífica 
promoción del turismo de la zona. 
El evento empezó el 20 de marzo, con la llegada 
de las selecciones protagonistas a Peñíscola. Un 
total de 24 conjuntos territoriales, con más de 400 
personas entre jugadores y equipo técnico. Además, 
el campeonato de pequeñas promesas conllevó la 
visita de los familiares de los jugadores, aumentando 
esa cifra a más de 1000 visitantes. 
En cuatro días de competición se disputaron 36 
partidos, entre las dos categorías, de los cuales 12, 
una tercera parte, tuvieron lugar en el Pabellón 
Municipal de Vinaròs. La jornada inaugural del 
jueves, en la capital comarcal, se inició con un partido 
de alevines, entre las selecciones de Islas Baleares y 
Cataluña, con victoria catalana, por 8-5.
Seguidamente se disputaron dos partidos a la vez, 
con la selección de Aragón, en benjamines y alevines 
como protagonistas. Los maños de categoría benjamín 
ganaron, por 3-1, a Melilla, mientras los mayores, en 
la otra pista del polideportivo, empataron a 2 contra 
Ceuta. Para cerrar el turno matinal tuvo lugar el Cataluña 
2, Castilla-La Mancha 3, en categoría benjamín.
Por la tarde, del jueves, los partidos empezaron a las 
17:00 horas, en alevines, con el enfrentamiento entre 
Cantabria y Baleares. Los isleños quedaron apeados 
de la competición al perder, por 7-6. Después empezó 
el primer partido, en Vinaròs, de la selección anfitriona 
alevín. El combinado valenciano perdió, ante Ceuta, por 
5-1. Para cerrar la jornada, la selección benjamín de la 
Comunidad Valenciana midió sus fuerzas con Cataluña. 
Pese a estar más frescos, los anfitriones perdieron por 1-3. 
El viernes, 22 de marzo, se cerró la fase de grupos, 
en ambas categorías. En primer lugar, en alevines y 

más tarde en benjamines. La jornada se inició con 
cinco partidos simultáneos, dos en Vinaròs. En la 
pista de parqué, Murcia empató con Extremadura, 
a 1, y Madrid hizo lo propio con Ceuta, a 2. Tanto 
murcianos como extremeños especularon con el 
marcador, conscientes del empate en la otra pista, 
resultado que clasificaba a ambas, como así fue.
Por último, conocidos los semifinalistas en categoría 
alevín (Comunidad de Madrid, Región de Murcia, 
Extremadura y Cataluña), pasaron a disputarse el 
pase a los partidos del sábado los más pequeños. 
Asturias y Navarra, que jugaron en Benicarló a las 
11:00, ya esperaban rival en las semifinales. A las 
12:30 horas arrancó el último partido, en fase de 
grupos, con Madrid y Ceuta como protagonistas. 
Como pasara en la otra categoría, los de la capital 
española se impusieron, por 6-1, y acompañaron a 
Castilla-La Mancha, la otra clasificada. 
La participación en el Municipal de Vinaròs finalizó en 
la mañana del sábado. En dos turnos, a las 10:00 y a 
las 12:00 horas, primero alevines y luego benjamines 
lucharon por una plaza en la gran final. Cataluña 
venció, primero, a Extremadura, por 3-4, con un gol 
a falta de pocos segundos. Más tarde, la selección de 

Navarra venció a la de Castilla-La Mancha, por 0-3. 
El cetro nacional, concluidas todas las fases previas, se 
jugó en Benicarló en las dos categorías. Cataluña se 
alzó con el entorchado de España, al vencer a Madrid 
por 0-3, en una segunda mitad prodigiosa, donde 
los goles llegaron debido a errores defensivos de 
los madrileños. Por su parte, la selección de Navarra, 
con Iñaki, autor de cuatro goles, como protagonista, 
conquistó el Campeonato en una disputada final 
ante Asturias, por 6-4. 
En definitiva, han sido cuatro días apasionantes 
donde el público, que ha llenado las gradas de los 
tres pabellones, ha podido disfrutar de las promesas 
del fútbol sala de nuestro país, jugadores que, quien 
sabe, pueden en un futuro defender los colores de 
sus respectivas selecciones nacionales absolutas, en 
la fase de clasificación para unos Juegos Olímpicos. 
Ahora mismo, divisar el fútbol sala como disciplina 
olímpica es una utopía pero seguro que, si luchamos 
todos juntos, podremos hacer del sueño, realidad, 
ya que es un deporte que, según palabras de 
Alejandro Blanco, presidente del Comité Olímpico 
Español, “reúne todos los requisitos para tener la 
denominación de modalidad olímpica”. 

CALENDARI D’ACTIVITATS DIA 6 D’ABRIL – DIA MUNDIAL DE L’ACTIVITAT FÍSICA 
ENTITATS LLOC VINE A PARTICIPAR EN LES ACTIVITATS 

ACTIVITATS 
GIMNÀS 

GENTSANA 

PASSEIG 
COLOM 

Junt a l’antic 
Col·legi Sant 

Sebastià 

10:30 a 11:30 hores 11:30 a 12:30 hores 12:30 a 10:15 hores 

ACTIVITATS 
PISCINA 
SERVOL 

ZONA DE 
GESPA JUNT 
A  LA CARPA 

11:00 a 12:00 hores 12:00 a 13:00 hores 

ACTIVITATS 
STRONG GYM 

VINARÒS 

PAVELLÓ 
PISTA 

SINTÉTICA 

11:15 a 11:45 hores 11:50 a 12:30 hores 

ACTIVITATS 
GIMNÀS 
SYSTEM 
SPORT 

PASSEIG 
COLOM 

Junt a l’oficina de 
Turisme 

10:30 a 11:30 hores 11:30 a 12:30 hores 12:30 a 13:30 hores 

ACTIVITATS D’ENTITATS ESPORTIVES LOCALS 
10:30 a 13:30 hores 

ANNEX CARPA 
ATLÀNTIC  2 

JOCS - MINI HOQUEI  
CME 

CARPA ATLÀNTIC 1 PARTITS FUTBOL 3 
CLUB D. VINARÒS F.S 

ESPAI BIRLES I 
PETANCA 

BIRLES I PETANCA 
CLUBS BIRLES I PETANCA VINARÒS 

CARPA ATLÀNTIC 2 GIMKANA HANDBOL 
CLUB BALONMANO VINARÒS 

PAVELLÓ SALA 
POLIVALENT 

PARTITS TENIS TAULA 
CLUB TENIS TAULA VINARÒS 

CARPA ATLÀNTIC 6 TAULES PER A JUGAR A ESCACS 
CLUB ESCACS RUY LOPEZ VINARÒS AV. ATLÀNTIC ZONA DE PATINATGE 

CLUB  PATINATGE A. VINARÒS 
ANNEX CARPA  

ATLÀNTIC 
3X3 BÀSQUET 

CLUB  BÀSQUET VINARÒS SERVOL 
AVINGUDA 

CANTÀBRIC 
TENIS I PADEL 

CLUB TENIS VINARÒS 
ANNEX CARPA 

ATLÀNTIC 
ATLETISME: TANQUES, SALTS I RELLEUS 

CLUB ESPORTIU VINARÒS 
PAVELLÓ PISTA 

SINTÈTICA 
CLASSES DE TAEKWONDO 

CLUB ATENCIA TAEKWONDO VINARÒS 

UNFLABLES ESPORTIUS 17:00 a 20:00 h. GRATUÏT! ZONA PASSEIG COLOM ANNEX A L’ANTIC COL·LEGI SANT SEBASTIÀ 
Ê

Cataluña y Navarra, campeonas de España de fútbol sala alevín y benjamín
Andreu Serret
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Dia mundial 
de l'activitat física i salut
activitats participatives, gratuïtes i per a 
totes les edats.
Horari: de 10:30 a 13:30 hores
Lloc: 1 - Pavelló, Avda. 29 de setembre, 
Avda. Atlàntic, Avda. Cantabric i zona 
de la Carpa de l'Atlàntic - Circuit de 
patinatge, handbol, 3x3 futbol sala, 3x3 
bàsquet, atletisme, jocs i minihoquei, 
tenis taula, taekwondo, tenis i padel. 
Piscina Servol: Tai Chi i Pilates. Strong 
Gym Vinaòs: Master class de Taybo i 
defensa personal.
2 - Passeig Colom (junt a l'antic Col·legi 
Sant Sebastià) - Gentsana: ioga, 
gimnastica per adults, Cross trainning 
funcional.
 

Horari: de 17:00 a 20:00 hores.
Lloc: Passeig Colom (junt a l'antic Col·legi 
Sant Sebastià) - INFLABLES ESPORTIUS 
PER A TOTS!Gratuïts!
 Horari: de 16:30 a 18:30 hores
Projecte Igualtat en ruta
Lloc: Passeig Colom
Gimkana d'activitats per a xiquets de 4 a 
10 anys.
Activitat del Dia Mundial de la Salut que 
organitza la Regidoria d'Educació.

MARATÓ
POPULAR 

SORTIDA: 10:30 h
PLAÇA PARROQUIAL

Inscripcions a partir  
del 6 d’abril

O
R

G
A

N
IT

ZA
:

Consell
Municipal
d’Esports

6 d’abril

Ps. Fora Forat
10.00 a 13.00 h

6 d’abril
FESTA DE L’ESPORT 
VINAROSSENC 2013

Auditori - 20.00 h

28 d’abril

Gaudeix d’activitats participatives i gratuïtes! 
Consulta el calendari d’activitats. 

Més info a la web del CME: www.cmevinaros.es

DIA MUNDIAL DE 
L’ACTIVITAT FÍSICA

DIA MUNDIAL 
DE LA SALUT  

El pasado fin de semana, organizado por el Moto 
Club Vinaròs, se celebró en nuestra ciudad el V 
Enduro Ciutat de Vinaròs, prueba del Campeonato 
Territorial
 de la Comunitat Valenciana.
Pasaron todos los controles un total de 59 pilotos y 
motos.  El domingo por la mañana se dio la salida. 
El recorrido de la prueba discurrió por caminos y 
carreteras de todo el término municipal, estando 
situado  el  tramo cronometrado en el circuito El 
Portell de la carretera de la Ermita.
En las distintas categorías fueron un total de 10 
pilotos del Moto Club Vinaròs los que tomaron la 
salida y lograron todos terminar la carrera.
En la categoría reina, la de Senior, la victoria fue para 
el piloto Ruben Beneyto seguido muy de cerca por 
el piloto del Moto Club Vinaròs Jordi Casades  y 
tercero terminó Alvaro Penades de Albaida.
En categoría Junior la victoria se decantó a favor 
de Ignacio Villar, seguido por Rubén Vidal y tercero 
acabó Raúl García , en ésta categoría acabó en 
sexto lugar la fémina Arantxa Belda, con una 
buena participación.
En categoria Senior B la victoria se fue a manos de 
Albert Borras,seguido por Ricardo Sánchez y por 
Antonio Garcia los dos de Requena.
En la categoría Senior C la victoria se la llevó Jose 

Luis Sanz, seguido por el piloto de Alcanar Hector 
Pla y tercero terminaría Salvador Veses, en ésta 
categoría tomaron parte los pilotos del Moto Club 
Vinaròs Fernando Herrer acabando en séptima 
posición y Jose Luis Colmenero que terminó la 
prueba en el puesto número once.
La categoría reservada para los más veteranos, 
Master, la victoria se decantó a favor del 
incombustible Arturo Casanova, piloto de 
Enduraid Organización, seguido por Juan Manuel 
Armengol y por Luis Garcia, pero a mucha 
distancia los dos de Arturo.
En Aficionados es donde más presencia hubo 
de pilotos del Moto Club Vinaròs, la victoria fue 
para uno de ellos, Rubén Tomás, seguido de 
Raul Diaz de Alicante y tercero acabó Juan Carlos 
Castellet, también del Moto Club Vinaròs, cuarto 
se clasificó David Castellet del M.C. Vinaròs, quinto 
Adrian Bojados del M.C. Vinarós, en sexta posición 
acabaría Gerard Baila Obiol piloto debutante del 
M.C. Vinarós y natural  de Vinaròs , igual que en la 
séptima posición con  Cristian Solsona Tena piloto 
local, noveno se clasificó la fémina del M.C Vinaròs 
Humi Palau.
Para terminar, agradecer la colaboración del 
Ayuntamiento de Vinaròs, Policia Local, Protección 
Civil, Cruz Roja y Enduraid Organización. 

V Enduro Ciutat de Vinaròs  23-24 Març 2013

Manolo Miralles

Pasqua esportiva CME
2-3-4-5 D'ABRIL
Horari: 11:00 a 13:00 hores
Lloc: Pavelló Poliesportiu
Edats: de 6 a 12 anys
Activitats esportives gratuïtes per a 
xiquets.  Durant les vacances vine a fer 
espot amb el CME!
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Gaspar Redó

Según como se mire…

Rafa Marcos

FUtbol.  Categoría Regional Preferente

Vinaròs C. F.
1 1

C. D. Benicarló

Vinaròs: Raúl, Óscar Seva, Franc (57’ Eric), Rafa, 
Wifredo, Dídac, Hugo, Ernesto (76’ Alejandro), 

Sergi José, Espinosa y Àlex Forés.
Benicarló: Aguayo, Fabián, Emilio (78’ 

Polichino), Adell, Víctor, Pitu (64’ Sorli), Medi
(73’ Monti), Anta, Dami, Cano y Pepe (63’ 

Felipe).
Árbitro: Rodríguez Gimeno, asistido por Pérez 

Ibáñez y Pérez Aragón. Amonestó al local 
Franc así como a los visitantes Fabián y Sorli.

GOLES:
1 – 0 77’ Sergi José
1 – 1 80’ Polichino

El derbi del Maestrat acabó en tablas

ESPORTS

El vaso se ve medio lleno o medio vacio, para el 
cuerpo técnico se sumó un punto más (y exacta-
mente es lo que realmente a pasado), pero para 
mí se han perdido dos. Retrocediendo un poco y 
recordando lo que dije en una columna anterior, a 
estas alturas a pesar que todos los equipos se van 
dejando puntos, hay que sumar de tres en tres si 
se quiere jugar la promoción.  Visto lo visto en el 
campo y habiendo hecho lo más difícil, el adelan-
tarte en el marcador, no nos pueden empatar en 
la jugada posterior y en una falta de estrategia en 
la que se estuvo despistado en defensa.  Por esto 
opino que hemos perdido dos y no ganado uno, 
pensaría lo contrario si se hubiesen adelantado los 
visitantes y hubiésemos tenido que remontar. 
Esta claro que los rivales también juegan pero si 
analizamos los goles encajados, muchos nos lle-
gan a balón parado y sí, somos de los más realiza-
dores (terceros tras Almassora y La Vall) pero tam-
bién el que más encajamos de la parte alta y esta-
mos a media tabla en total de todos los equipos. 
Fue día del club, se produjo una de las mejores 
entradas de la temporada, alrededor de 400 per-
sonas, desconozco  pues no se ha dado la informa-
ción desde el club sobre las entradas vendidas ni 
recaudación. Se anularon todos los pases y todo el 
mundo pasaba por taquilla, pero también es cierto 
que algunos de los pases anulados fueron sustitui-
dos por entradas o invitaciones. 
El derby sirvió para ver el debut de uno de los dos 
jugadores fichados en las vísperas del partido. De-
butó Eric que llevaba más de un mes entrenando 
con el equipo y se quedo fuera de la convocatoria 
Alexandre. Por lo visto, tras oír las declaraciones 
del entrenador, el primero cuenta con el beneplá-
cito del cuerpo técnico y el segundo sin discutir su 
calidad es un fichaje de la directiva. Esto sin dudas 
no es bueno para el club, el que cada uno vaya por 
un lado, los fichajes tienen que ser siempre con-
sensuados. Se supone que la directiva tendría que 
dar ahora su versión del porque de este fichaje. Su-
pongo que no dirán nada y así quedará el asunto. 
Si se trata de un fichaje más en vistas al año próxi-
mo, así se hubiese tenido que decir y por supuesto 
con el beneplácito del cuerpo técnico.  
Es cierto que desde prácticamente el inicio de 
campeonato se buscaban dos posiciones muy 
concretas que no han llegado, varios  son los juga-
dores que a lo largo del campeonato han sido  baja 
por lesión definitiva o de larga duración y se han 
tenido que realizar ciertas incorporaciones para 
cubrir los huecos.
Este fin de semana no se juega por la festividad 
de Semana Santa, el 7 de abril se reanuda y ya de 
manera consecutiva se disputaran las 7 últimas jor-
nadas.  El próximo envite en el campo de la UDE, 
campo complicadísimo y en donde hay más a ganar 
que a perder y en caso de que así sea, será toda una 
hombrada y que dejará en el olvido los dos últimos 
empates en los derbys comarcales. Se jugará el do-
mingo por la mañana (11:30) siendo Lagardera Ven-
tura el encargado de impartir justicia.
Por su parte el juvenil arrancó un punto de Puzol y 
se mantiene tercero en la tabla a falta de 5 encuen-
tros para la conclusión del campeonato.

Tablas en el derbi, con un primer tiempo 
en el que no hubo casi opotunidades 
para ninguno de los dos equipos. En 
la reanudación el dominio fue de los 
langostineros, pero sin encontrar portería. 
Un remate al palo en un saque de esquina 
fue la mejor ocasión antes del primer 
gol, obra de Sergi José, tras rematar de 
cabeza una falta. Tres minutos después, 
en un saque de falta Polichino igualaba 
el marcador en el único disparo a puerta 
visitante en este segundo tiempo. 

Partido que levantaba a priori muchas 
expectativas, pues jugaban dos equipos 
que se respetan mutuamente. Empezó el 
partido con un equipo local muy agresivo 
y con una presión muy intensa, pero el 
Vinaròs bien situado y controlando la 
situación desplegaba su futbol de toque 
con la posesión de la pelota. El equipo 
local no inquietaba la portería contraria, 
pero la presión era continua y  en un balón 
dentro del área del Vinaròs, el defensa en 
una sesión al portero la pelota se quedó 
corta y la aprovecho muy atento el 
delantero de la Aldeana que se quedó solo 
ante el portero y marco el 1-0. Asi terminó 
la primera parte.   En la reanudación, 
el Vinaròs siguió con su buen juego y 
creando peligro pero sin suerte  ya que se 

dispuso de varias ocasiones claras pero la 
fortuna no estaba de cara. Tal era la poca 
fortuna que a los pocos minutos de la 
segunda mitad, en un disparo del equipo 
local dentro del área y que iba fuera, 
rebotó en un defensa y la introdujo dentro 
de la portería. Con el 2-0 el Vinaròs siguió 
luchando pero su juego ya no era el mismo, 
estos dos goles de mala fortuna pesaban 
en las piernas de todos los jugadores. Se 
hicieron cambios tratando de oxigenar al 
equipo y el Aldeana se creció, llegando al 
final del partido con el resultado de 4-0. El 
Aldeana fue mejor y con más garra, pero el 
Vinaròs no tuvo fortuna ya que el partido 
lo llevaba muy bien controlado y de no ser 
por estos dos goles de mala suerte, seguro 
que el resultado hubiera sido otro.

FUtbol.  Campeonato Veteranos Catalunya Sud

Aldeana
4 0

Vinaròs



La Regidoria de Benestar Social informa:

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes:

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes:

Tauler Municipal

La Regidoria de 
Benestar Social informa:

La concejalía de Gobernación 
informa:

TRAMITACIÓ 
DE LA TARGETA DAURADA

Es comunica a les persones interessa-
des a obtenir la targeta daurada per 
poder accedir al transport públic urbà 
de manera gratuïta,  que el proper dia  
que es durà a terme la  seva tramitació 
serà el  dia 5 d'abril de 2013

Requisits:
Estar empadronat a Vinaròs.
Tindre 65 anys complits
Presentar el DNI original.
Lloc: Regidoria de Benestar Social, Pl. 
de Sant Antoni, 19-baix
Horari: de 10’00h. a 13’00h.

El gran èxit que Vinaròs Fashion night 
va tindre en la seua primera edi-
ció a la localitat, ha fet que un gran 
nombre d’establiments que hi van 
participar l’any 2012, hagen decidit 
realitzar enguany una nova edició 
d’aquesta iniciativa.
La data prevista per a Vinaròs Fashion 
night 2013 és el divendres 14 de juny 
i la dinàmica serà la mateixa de l’any 
anterior:
1. Es realitzaran activitats d’animació 
als carrers on hi haja empreses parti-
cipants.
2. Cada establiment podrà organitzar 
alguna activitat lúdica, oferir algun 
descompte especial, obsequi... per als 
seus clients.

3. Els establiments participants ro-
mandran oberts fins a les 24.00 h.
4. Els establiments adherits comptaran 
amb un distintiu perquè s’identifique 
la seua participació en la iniciativa.
La Regidoria de Comerç de 
l’Ajuntament de Vinaròs col·laborarà 
en la publicitat i difusió de 
l’esdeveniment.
Aquells establiments que estiguen 
interessats a participar-hi ho han de 
comunicar abans del dia 5 d’abril a:

Agència per al Foment de la Innovació 
Comercial (AFIC)
Ajuntament de Vinaròs
Carrer de Sant Ramon
Tel. 964 407 700 (ext. 159 o 192)

La regidoria d'Educació INFORMA 
que tots aquells que vulguen ob-
tindre l'abonament trimestral per 
al tercer trimestre del curs 2012/13 
dels alumnes d'Educació Secun-
daria Obligatòria dels IES José Vi-
laplana i Leopoldo Querol, hauran 
de fer-ho adreçant-se a les oficines 
d'Autos Mediterraneo del 20 de 
març al 5 d'abril, de 8.30 a 13.30 i de 
16 a 18.30 hores.

El cost de l'abonament per al tercer 
trimestre és de 104 €
Hauran de portar la targeta de 
transport per a activar-la en el mo-
ment de fer el pagament.
Més informació: 

Regidoria d’Educació 
Tel.: 964 40 79 61
Horari: De dilluns a divendres de 9 
a 14 hores

TICKET PER AL TRANSPORT ESCOLAR DELS ALUMNES 
D'ESO DE L'IES JOSE VILAPLANA I LEOPOLDO QUEROL

La Regidoria d'Educació informa:

L'Ajuntament informa: L'Ajuntament informa:

VINARÒS FASHION NIGHT 2013

 TELÈFON D'INFORMACIÓ I CITA PRÈVIA
964825717 (EL MATEIX DIA QUE ES 
PRESTA EL SERVEI)
  964455257 (DIES EN QUÈ NO ES 
PRESTA EL SERVEI) 

Servei gratuït d'assessorament i mediació en reclamacions de 
préstecs hipotecaris sobre la vivenda habitual

MES DE ABRIL
Dimecres 10 d´abril de 10 a 14 hores
Dijos 18 d´abril de 10 a 14 hores
LLOC: EDIFICI DE SERVEIS SOCIALS 
(Plaça Sant Antoni), A LA SEGONA 
PLANTA (Entrada per la porta lateral)

Requisitos:
- Tener reconocida  una Pensión No 
Contributiva de Jubilación o Invalidez 
en la fecha de la solicitud y de la reso-
lución.
- Carecer de vivienda en propiedad
- Ser titular del contrato de arrenda-
miento en la fecha de solicitud
- No tener relación de parentesco de 
hasta tercer grado con el arrendador 
de la vivienda alquilada
- Tener fijada su residencia habitual en 
la vivienda alquilada (El arrendamien-
to no ha de ser inferior a un año. Se ha 
de residir en la vivienda un periodo 

mínimo de 180 días anteriores a la fe-
cha de la solicitud)
- Si dos o más personas tienen reco-
nocida una pensión no contributiva, 
sólo tendrá derecho el que sea titular 
del contrato de arrendamiento (si son 
varios, el primero de ellos)
- El plazo de solicitud de este comple-
mento  finalizará el 31 de diciembre 
de 2013

Más información:  
Equipo Social Base. 
Plaza de San Antonio, 19
Tel.964 45 00 75

Curs: 
Introducció a la informàtica
Curs de 50 hores per iniciar-te en el món de 
la informàtica, amb continguts de Windows 
7, Word 2010 i internet. 

            Horari:Dilluns, dimecres 
i divendres de 9.15 a 11.15h. 
Inici: 10 d’abril
Impartit per: Eva Roig
Preu general: 67.5 € / Socis: 62.10€ / Jubilats: 
33.75€

Informació i inscripcions:
Av. Colom s/n (antiga escola S. Sebastià) 
Tel. 964 40 74 93 / www.epa.vinaros.es
Horari: del 2 al 5 d’abril ens trobareu cada matí d’11.30h a 13.30h.  A 
partir del 8 d’abril ens trobareu també els dijous de 18 a 20h. 

Cuina per a fer amb xiquets
Activitat dirigida a mares, pares, iaies, tiets, ... 
per a aprendre receptes que després, a casa,  
animaran als menuts a participar en la seua 
elaboració i a  menjar de bon gust!                
Dijous, 18 d’abril, de 17 a 20h

Se comunica 
que el próximo 
Domingo dia 31 
de Marzo, se 

celebrará Mercado 
Ambulante en el 

sitio de costumbre.

 Concejal de 
Servicios

Se convoca el día 12 de 
abril a las 20 horas en 
el salón de plenos del 

Ayuntamiento a todos los 
agricultores de Vinaròs para 
la creación de un grupo de 
proximidad destinado a la 
vigilancia rural. La charla 
estará impartida por el 

grupo de proximidad de la 
Policía Local.

SOLICITUD DE COMPLEMENTO ECONÓMICO PARA TITULARES DE PENSION NO 
CONTRIBUTIVA QUE RESIDAN EN UNA VIVIENDA ALQUILADA

Lloc: Restaurant El Casino

Impartit per: Juanjo Roda 

Preu: 10 €



30

30 març de 2013

ESQUELES

ESQUELES

PUBLICITAT

www.vinarosnews.net

www.vinarosnews.net
Seguiu al Vinaròs.News 



agenda

TELÈFONS D’INTERÉS
Ajuntament 964 40 77 00
Aigües de Vinaròs 964 40 77 67
Ambulatori (cita prèvia)
Ambulatori (urgències)

964 47 75 00
964 45 57 57

Biblioteca 964 45 95 90
Casal Jove 964 40 03 14

Contribucions  964 45 47 52
Cultura  964 40 79 61
Creu Roja Vinaròs                964 45 94 64    
Ecoparc / Recollida de mobles  964 40 78 03
Emergències 112

Ermita de Vinaròs                964 45 68 47
Escola d’Art 964 45 38 02
Escola de Música 964 45 62 03

Gruas y taxis Jaime Bas, S.L. · 24 horas 964 40 11 11
Guàrdia Civil 964 40 71 40
Hisenda 964 40 22 11
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00
Hospital (cita prèvia) 964 47 71 60
Infodona 964 45 64 52
Informació i Turisme/OMIC 964 45 33 34
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50
ITV 902 12 00 13
Participació Ciutadana 900 50 63 76
Patronat d’Esports 964 45 46 08
Patronat de Turisme 964 45 52 53
Policia Local 964 40 77 04
PROP 964 456 234 / 012
Ràdio Taxi Vinaròs 964 45 51 51
Recollida d’animals perduts 964 45 00 07
Registre civil 964 45 28 77
Registre de la propietat 964 45 18 14
SERVEF (Oficina d’ocupació) 964 45 05 16
Serveis Socials 964 45 00 75
Taxi Lorca (Vinaròs) 600 600 333

Víctimes de la violència de génere
Taxi Arcadi (adaptat per a discapacitats)

016
674 700 700

Parròquia arxiprestal de l’Assumpció: Laborals: 9.00 i 19 h. 
Festius: 9.00,10.30, 12.00 i 19 h.
Convent Divina Providència: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h.
Parròquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h
Sant Roc: Dissabte: 20.30h (juliol i agost)
El Carme dels Mariners: Festius: 10.15 h
Residència de Sant Sebastià: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h
Església Evangèlica (St. Josep 69): Diumenges: 11.00 h, Dimarts estudi 
bíblic: 20 h 
Església Evangèlica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 10 h  i 12 h

HORARI DE MISSES

AUTOBUSOS
 VINARÒS - BARCELONA
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15
BARCELONA - VINARÒS
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30  i 21.30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-CASTELLÓ
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital)
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso)
Tots els autobusos surten 10 min. abans del parc de les Caterinetes
 CASTELLÓ-VINARÒS
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, Picasso). 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 (arribada Av. 
Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. Picasso)
*Confirmeu l’horari al 964 40 19 36 · AUTOS MEDITERRÁNEO
 VINARÒS-MADRID

 MADRID-VINARÒS

Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 02 09 99 · AUTO RES
 VINARÒS-SARAGOSSA
Diari: 7.00 i 15.30

 SARAGOSSA-VINARÒS
Diari: 10.45 i 15.30

 VINARÒS-CASTELLÓ (continua a València)
De dilluns a divendres: Vinaròs 7.30, Castelló 8.45, València 9.45
Dissabtes: Vinaròs 7.30, Castello 9.30,València 10.30
 VALÈNCIA-CASTELLÓ-VINARÒS
De dilluns a divendres: València 13.30, Castelló 15.00, Vinaròs 17.00
Dissabtes: , València 14.00, Castello 15.00,Vinaròs 17.00
 VINARÒS-TORTOSA
De dilluns a divendres: 5.55, 6.45, 7.00, 7.45, 8.45, 9.45, 10.45, 
11.45, 12.45, 13.45, 14.45, 15.30, 15.45, 16.45, 17.45, 18.45, 
19.45, 20.45
Dissabtes, Diumenges i festius: 7.00, 7.45, 8.45, 10.45, 11.45, 
12.45, 15.30, 16.45, 17.45, 19.15
 TORTOSA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.15, 7.00, 8.00, 9.00, 10.00, 10.30, 
11.00, 12.00, 13.00, 14.00, 14.25, 14.45, 15.30, 17.00, 18.00, 
19.00, 19.05, 20.15, 21.15 i 23.15
Dissabtes, Diumenges i festius: 6.15, 7.00, 9.00, 10.00, 11.00, 
13.30, 14.00, 14.25, 15.00, 17.30, 19.00, 19.05, 21.00
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE

 VINARÒS-ULLDECONA-STA. BÀRBARA-TORTOSA
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BÀRBARA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 14.45
 VINARÒS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30
Parada: Av. Llibertat

 VINARÒS (AV. PICASSO) - ST. MATEU - CATÍ ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO
VINARÒS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LA JANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ

8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella
13.30 13.35 13.50 14.00 14.10 14.35 14.20
16.00 16.05 16.20 16.30 16.40 16.55 Continua a Morella
18.15 18.20 18.35 18.45 19.00 19.10 19.25 19.45 19.50 20.00

CATÍ - ST. MATEU - VINARÒS  (AV. LLIBERTAT I CATERINETES) ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO
CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LA JANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÒS
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00
14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00

AUTOBUSOS VINARÒS - BENICARLÓ - PENÍSCOLA (HORARI ESTIU)

 VINARÒS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA
6.35, 7.05, 7.20, 7.35, 7.50, 8.05, 8.20, 8.35, 9.05, 9.35, 10.05, 
10.35, 11.05, 11.35, 12.05, 12.35, 13.05, 13.35, 14.05, 14.35, 15.05, 
15.35, 16.05, 16.35, 17.05, 17.35, 18.05, 18.35, 19.05, 19.35, 20.05, 
20.35, 21.05, 21.35, 22.05, 22.35, 23.05, 23.35
*Els autobusos surten 5 minuts abans del Riu Servol

 PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÒS (Av. Llibertat i Caterinetes)
7.30, 8.15, 8.45, 9.15, 9.45, 10.15, 10.45, 11.15, 11.45, 12.15, 12.45, 
13.15, 13.45, 14.15, 14.45, 15.15, 15.45, 16.15, 16.45, 17.15, 17.45, 
18.15, 18.45, 19.15, 19.45, 20.15, 20.45, 21.15, 21.45, 22.15, 22.45, 
23.15, 23.45, 0.00, 0.15, 0.30, 0.45
. *Tots els autobusos tenen parada a l’Hospital

AUTOBUSOS URBANS

Cerrajero 24h ·  Vimar 667 60 70 86

 ZONA NORD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 10.15, 
11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 19.25, 
20.35
DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11.00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 9.30, 10.10, 11.20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40 i 18.50

 ZONA SUD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. Lliber-
tat): 8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00

DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. Lliber-
tat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15

(*)Els diumenges i festius només hi haurà servei durant els mesos de juliol i agost

00,30 10,30 16,00Vinaròs
07,00 17,30 22,35Madrid

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

01,00 08,00 15,00Madrid
07,55 15,10 21,35Vinaròs

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

Cerrajero 24h ·  La solución rápida 627 849 392

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes: 
964 45 30 44
964 40 74 93

Centre de Formació de Persones Adultes “Llibertat”: 

Gas butà 964 45 11 24

Parada: Av. Llibertat                         *Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE

TRENS A BARCELONA DIRECCIÓ VALÈNCIA 
VINARÒS BARCELONAANADA

 8.30
 9.19
 11.00
 12.00
 15.00
 17.00
 19.17
 19.30

Alaris
Reg. Exp.
Talgo

Talgo

Talgo

Talgo

Alaris
Reg. Exp.

 10.30
 12.27
 12.52
 13.49
 16.49
 18.57
 22.31
 21.28

Sortida de

Talgo
Reg. Exp.

Talgo

Alaris
Alaris

Reg. Exp.
Talgo
Talgo
Reg. Exp.

TORNADATORNADA VINARÒSBARCELONA ANADA VINARÒS CASTELLÓ VALÈNCIA MADRID
 10.00
 10.35
 13.08
 14.05
 16.35
 17.00
 17.15
 19.55
 20.10

VALÈNCIA
 10.43
 11.34
 13.52
 14.51
 17.20
 17.59
 18.03
 20.48
 21.04

CASTELLÓ
 11.24
 12.31
 14.30
 15.38
 17.53
 18.54
 18.37
 21.28
 21.54

VINARÒS
Arribada aSortida de Arribada a Sortida de Arribada a Arribada a Arribada a Sortida de Sortida de Arribada a

El Diariet no es fa responsable de canvis i/o errors en els horaris. Cal consultar-los a www.renfe.es o al telèfon: 902 24 02 02

Reg. Exp.
Reg.Exp.
TALGO
TALGO 
Alaris
Reg.Exp.
Alaris
TALGO
Reg.Exp.
TALGO
Reg.Exp.
TALGO

7.10
10.24
11.33
14.31
15.39
16.56
17.54
18.38
18.55
21.29
21.55
22.03

10.23

13.35
16.37
17.39

20.09
20.39
22.08
23.46

23.58

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

NO Dom

NO Sab

Domingo

ALVIA
Reg Exp.
Reg Exp.
Alaris
Reg.Exp
TALGO
TALGO
Reg.Exp.
ALVIA
TALGO
TALGO
Reg.Exp
Alaris

6.50
7.20
8.28
10.31
12.27
12.53
13.50
14.04
16.45
16.50
18.58
19.14
21.29

7.30
8.14
9.21
11.05
13.18
13.37
14.25
14.55
17.28
17.32
19.40
20.12
22.10

8.17
9.07
10.19
11.50
14.12
14.30
15.15
15.50
18.15
18.01
20.25
21.29
23.03

Diario

NO Sab/Dom

Sábados

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

10.25

20.32

TORTOSA
Arribada a

7.45
11.00

17.36

19.34

22.30

TARRAGONA
Arribada a

8.54

12.34
15.37
16.39

18.53
19.38
20.58
22.40

23.04

FARMÀCIES DE GUÀRDIA
HORARI DE GUÀRDIES

de 8 a 24 hores · Fora d’aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704
30 Març SANZ c. Pont, 83

31 Març VALLS zona turística nord, 11

1 Abril MATEU c. Sant Francesc, 103

2 Abril TORREGROSA av. Llibertat, 9

3 Abril MARTÍNEZ av. País Valencià, 15

4 Abril FERRER pl. Sant Antoni, 39

5 Abril ROCA c. Sant Francesc, 6



Associació cultural amics 

agenda cultural

Que falleció el pasado 29 de 
diciembre de 2011, a los 80 años

Tus hijos, sobrinos y demás familia.
Agradecemos el apoyo recibido en estos momentos.
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